
ZASTUPITELSTVO
STATUTÁRNÍHO MĚSTA OPAVY

Z Á P I S
12. zasedání Zastupitelstva statutárního města Opavy 

konaného dne 7.9.2020 v 09:00 hodin 
v Kulturním domě Na Rybníčku, Na Rybníčku 43, Opava

Přítomni: MUDr. Kamil Běrský, člen zastupitelstva města
Bc. Hana Brňáková, členka zastupitelstva města
Mgr. Alexandr Burda, člen zastupitelstva města
Jaroslav Čech, člen zastupitelstva města
Bc. René Černohorský, člen rady města
Ing. Romeo Doupal, člen zastupitelstva města
Mgr. Dalibor Halátek, člen zastupitelstva města
PhDr. Igor Hendrych, Ph.D., 1. náměstek primátora města
Ing. Petra Hlaváčová, členka zastupitelstva města
MUDr. Dalibor Hudec, MBA, člen rady města
Ing. Michal Jedlička, náměstek primátora města
Ing. Pavel Juříček, Ph.D., člen zastupitelstva města
Mgr. Monika Klapková, členka zastupitelstva města
Ing. Michal Kokošek, člen rady města
Miroslav Kořistka, člen rady města
Ing. Pavel Kořízek, člen zastupitelstva města
Ing. Radim Křupala, člen zastupitelstva města
Ing. Jan Kunze, člen zastupitelstva města
Jiří Lévay, člen zastupitelstva města
Miroslav Mařádek, člen zastupitelstva města
Ing. Lumír Měch, člen rady města
Ing. Tomáš Navrátil, primátor města
Mgr. Petr Orieščík, náměstek primátora
Ing. Petr Paláček, člen zastupitelstva města
Petr Pavlíček, člen zastupitelstva města
Stanislav Pešát, člen zastupitelstva města
Mgr. Radana Petrželová, členka rady města
Mgr. Lucie Pobořilová, členka zastupitelstva města
MUDr. Miroslav Rafaj, člen zastupitelstva města
Mgr. Jiří Ryba, člen zastupitelstva města
MUDr. Jindřich Sobotka, člen zastupitelstva města
Ing. Jan Stanjura, člen zastupitelstva města
Martin Šatný, člen zastupitelstva města
Ing. Michal Štěpánek, člen rady města
Jan Štěrba, člen zastupitelstva města
Ing. Marek Veselý, člen zastupitelstva města
MgA. Daniel Volný, člen zastupitelstva města
Ing. Libor Witassek, MBA, člen zastupitelstva města
Ing. arch. Jan Zelinka, člen zastupitelstva města

Omluveni:

Nepřítomni:

Zaměstnanci:

Hosté: Marek Andrášek, JTH Holding a.s.

Předsedající: Ing. Tomáš Navrátil, primátor města

Ověřovatelé: Miroslav Kořistka, člen rady města
Jan Štěrba, člen zastupitelstva města
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Zahájení

Ing. Navrátil:                                                                                                   
Vážené dámy, vážení pánové,
členové zastupitelstva města,
vážení hosté,

dovolte mi, abych vás nyní informoval o tom, že z dnešního zasedání zastupitelstva se pořizuje audiovizuální 
záznam, který bude umístěn na webových stránkách obchodní společnosti POLAR televize Ostrava, s. r. o., 
která záznam pořizuje, dále na webu našeho města a na sociálních sítích.

Kamera je statická a po celou dobu zasedání zastupitelstva zabírá pouze přední polovinu sálu. Pokud subjekt 
údajů, tj. fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění osobních údajů dle Nařízení 
Evropské unie GDPR a zákona o zpracování osobních údajů, nechť uplatní své právo dle poučení na 
vstupních dveřích do tohoto sálu, které je rovněž promítáno v prostoru pro vizuální prezentaci materiálů pro 
toto zasedání. Dále se z tohoto zasedání pořizuje online přenos prostřednictvím YouTube kanálu města bez 
možnosti záznamu.

Ve smyslu § 92 odstavce 1 zákona číslo 128/2000  Sb., o obcích a v souladu s článkem 9 odstavec 
1 Jednacího řádu Zastupitelstva statutárního města Opavy zahajuji 12. zasedání Zastupitelstva statutárního 
města Opavy, na kterém vás srdečně vítám.

V souladu s § 93 odstavce 1 zákona o obcích jsem informoval o místě, době a navrženém programu 
připravovaného zasedání zastupitelstva, a to vyvěšením na úřední desce Magistrátu města Opavy dne 
27. srpna 2020, tj. v zákonné lhůtě před zasedáním zastupitelstva, která činí 7 dnů. Záznam je učiněn 
v evidenční knize organizačního oddělení Magistrátu města Opavy pod evidenčním číslem 519/20.

Z dnešního jednání nebyl nikdo omluven.

Konstatuji, že se jedná o řádné zasedání zastupitelstva, které bylo svoláno a vyhlášeno dle Jednacího řádu 
Zastupitelstva statutárního města Opavy.  

Zápis z minulého jednání zastupitelstva byl podepsán určenými ověřovateli a proti tomuto nebyly vzneseny 
žádné připomínky. Proto se zápis pokládá za schválený.

Dále konstatuji, že podle presenční listiny je přítomno 39 členů Zastupitelstva statutárního města Opavy, takže 
podle § 92 odstavce 3 zákona o obcích je zastupitelstvo usnášeníschopné.

Ve smyslu § 95 zákona o obcích a v souladu s článkem 9, bod 4 jednacího řádu zastupitelstva jsem určil 
zapisovatelkou jednání paní Renatu Zahradníkovou a  skrutátory Mgr. Silvii Vltavskou, Ing. Olgu Ovčáčkovou 
a paní Janu Vaňkovou.

S ohledem na Mimořádné opatření Ministerstva zdravotnictví je průběžně zjišťován počet přítomných osob 
v sále. V případě, že bude přítomno více, než 100 osob, budete vyzváni k použít ochrany dýchacích cest.

415/12/ZM/20 Volba ověřovatelů zápisu
písemně předkládá JUDr. Tomáš Elis
zpracoval Renata Žídková

Ing. Navrátil: Ověřovateli zápisu z dnešního jednání zastupitelstva navrhuji:
pana Miroslava Kořistku
a
pana Jana Štěrbu.

Hlasování: č. 1

Hlasování:
Pro: 37
Proti: 0
Zdrželo se: 1
Nehlasovalo: 1
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. volí
ověřovatele zápisu ze zasedání zastupitelstva města konaného dne 7. 9. 2020
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a) pana Miroslava Kořistku
b) pana Jana Štěrbu

416/12/ZM/20 Volba členů návrhové komise
písemně předkládá JUDr. Tomáš Elis
zpracoval Renata Žídková

Ing. Navrátil: Do návrhové komise pro vypracování usnesení z dnešního jednání navrhuji:
jako předsedkyni:
Ing. Petru Hlaváčovou,

a jako členy
MUDr. Dalibora Hudce, MBA,
Ing. Arch. Jana Zelinku,
MUDr. Jindřicha Sobotku,
a
pana Martina Šatného.

Hlasování: č. 2

Hlasování:
Pro: 33
Proti: 0
Zdrželo se: 3
Nehlasovalo: 3
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. volí
návrhovou komisi pro přípravu návrhu souboru usnesení ze zasedání zastupitelstva 
města konaného dne 7. 9. 2020 ve složení:
a) předsedkyně návrhové komise paní Ing. Petra Hlaváčová
b) člen návrhové komise pana MUDr. Dalibor Hudec, MBA
c) člen návrhové komise pan Ing. arch. Jan Zelinka
d) člen návrhové komise pan MUDr. Jindřich Sobotka
e) člen návrhové komise pan Martin Šatný

417/12/ZM/20 Schválení programu zasedání Zastupitelstva statutárního města Opavy
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Bc. Jana Müllerová

Ing. Navrátil: Navrhuji zařadit nový bod s názvem "Změny v orgánech statutárního města Opavy", písemný 
návrh usnesení vám byl rozdán.

Důvody předložení tohoto bodu jsou veřejně známé, jedná se o důsledek vypovězení koaliční smlouvy dne 
28. 8. 2020 ze strany volebního uskupení Piráti a Opavané.

Dne 3. září jsem v souvislosti s ukončením koaliční smlouvy obdržel rezignaci na funkci člena rady od pana 
Jana Štěrby.

V rámci materiálu je navržena změna na pozici náměstka, změny v obsazení rady města a související změny 
týkající se zastupování města a svěřených úkolů. Navrhuji tento nový bod zařadit hned po ukončení tohoto 
bodu.

Dále navrhuji zařadit další nový bod s názvem "Změny ve finančním a kontrolním výboru zastupitelstva 
města". Písemný materiál byl rozdán. Navrhuji jej zařadit hned po ukončení nového bodu "Změny v orgánech 
statutárního města Opavy", to znamená jako druhý bod po projednání programu.

Tázal se, zda má někdo návrh na doplnění programu - ve smyslu § 8 odstavce 3 Jednacího řádu 
Zastupitelstva statutárního města Opavy?

Ing. arch. Zelinka: Požádal o zařazení nového bodu s názve Zpráva o postupu přípravy nového aquacentra 
v Opavě. Důvodem je to, že ve stávajících materiálech nenalezl tyto informace, dne 24. 8. měl být dodán 
koncept aquacentra a on žádá o stručnou prezentaci daného konceptu hlavním architektem města. Zařadit jej 
žádá hned po Dotazech, podnětech a připomínkách občanů města,
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Mgr. Halátek: Požádal o zařazení bodu - Externí právní služby SMO (AGM Partners a AK Hulva), zařazení 
bodu je dle doporučení FV. Dále se vyjádřil k navrhovaným bodům pana primátora - u bodu týkajícího se 
změn v orgánech města navrhuje tajné hlasování a odvolání celého vedení; u FV a KV navrhuje původní 
počet členů - 11.

Ing. Navrátil: K zařazení je navržen jen jeden bod, ostatní jsou technikálie týkající navržených nových bodů a 
návrhy je nutno podat až u daných bodů.

Mgr. Brňáková: Vyjádřila se k vypovězení koaliční smlouvy ze strany politického uskupení Piráti a Opavané ze 
dne 28. 8. 2020. Vysvětlila důvody a příčinu tohoto vypovězení dané koaliční smlouvy. Nesouhlasila 
s vyjádřením primátora města v médiích. Zrekapitulovala svoji odvedenou práci pro město. Poděkovala za 
práci úředníkům magistrátu, se kterými po dobu svého působení spolupracovala. Hovořila o činnostech 
odborů, které měla v gesci, o započatých či dokončených projektech apod.

Ing. Navrátil: Uvedl, že se jedná o bod Program a toto vystoupení patří do jiného bodu. Žádá o hlasování o 
ukončení rozpravy.

Hlasování o ukončení rozpravy: č. 3
Pro: 16
Proti: 15
Zdržel se: 4
Nehlasoval: 4
Návrh nebyl přijat.

Hlasování bylo zpochybněno z pléna.

Ing. Veselý: Doporučuje požádat paní náměstkyni o vyjádření, zda chce předložit návrh na nový bod.

Bc. Brňáková: Chtěla svým vystoupením vysvětlit, že byla solidním partnerem a pracovala pro toto město. 
Žádá o omluvu ze strany primátora vůči sobě a vůči Ing. Kořízkovi. Poté dá svoji funkci k dispozici.

Ing. Navrátil: Trvá si na všem, co kdy k dané záležitosti řekl. Nechce toto řešit na mikrofon, nepatří to na 
veřejné zasedání. Krátce se vyjádřil k dané situaci. Uvedl, že měl v plánu paní náměstkyni za její práci 
poděkovat, odvedla plno dobré práce. Hovořil o pravomocech primátora, o všem rozhoduje rada či 
zastupitelstvo. Uvedl, že neví, zač by se měl omlouvat. Poděkoval za dvouletou spolupráci a popřál 
Bc. Brňákové a Ing. Kořízkovi, aby byli úspěšní v dalším svém politickém působení.

Bc. Brňáková: Ohradila se proti zaznělému tvrzení pana primátora, uvedla, že dnes na zasedání bylo vidět, jak 
pan primátor k některým věcem přistupuje.

Ing. Kořízek: Uvedl, že se připojuje k vyjádření paní náměstkyně Brňákové a také dává svou funkci člena rady 
k dispozici.

Ing. Navrátil: Upozornil, že paní náměstkyně prozatím svoji funkci nedala k dispozici, pouze se vyjádřila, že 
pokud se primátor omluví před zastupiteli, tak dá svoji funkci k dispozici. Toto nenastalo. Rozumí tomu tedy 
tak, že nyní dal Ing. Kořízek rezignaci na svoji funkci. Tázal se paní náměstkyně, zda také rezignuje na svoji 
funkci.

Bc. Brňáková: Dala svoji funkci k dispozici. Pokud nemáte za potřebí se omluvit za to, že jste o mne na 
veřejných sítích pod stránkou politika města (FB) napsal, že jsem nekompetentní a za dva roky mé práce za 
mnou nic nestojí. Myslí si, že je zde požadavek na omluvu spravedlivý, regulérní a ne neetický. Chápe to tak, 
že k tomu primátor nepřikročí a tudíž nechť zastupitelstvo pokračuje tak, jak tomu bylo, kdy mne zastupitelstvo 
v tajné volbě zvolilo na náměstkyni, nechť mne v tajné volbě odvolá a zároveň dám v daném bodě návrhu, aby 
celý bod byl tajnou formou.

Ing. Navrátil: Uvedl, že před dvěma lety se hlasovalo aklamací, i u volby náměstkyně.

Ing. Křupala: Požádal o upřesnění vyjádření Ing. Kořízka, neboť uvedl, že dává svoji funkci k dispozici, což 
není jasné vyjádření z jeho strany, není jistota, že se jedná o rezignaci.

Ing. Navrátil: Poděkoval za faktickou připomínku, požádal o vyjádření Ing. Kořízka - zda daným vyjádřením 
rezignoval na funkci člena rady.

Ing. Kořízek: Počká s vyjádřením až po ukončení programu.

Ing Navrátil: Tázal se 1. náměstkyně, zda rezignuje nyní nebo také až po ukončení programu.

Bc. Brňáková: Po schválení programu dá v bodě, který tomu přísluší konečné stanovisko.

Zápis [12/ZM/7.9.2020]

Stránka 4 z 50



Hlasování o zařazení nového bodu - návrh Mgr. Halátka - Externí právní služby: č. 4
Pro: 20
Proti: 7
Zdržel se: 10
Nehlasoval: 2
Návrh byl přijat.

Hlasování o zařazení nového bodu - návrh Ing. arch. Zelinky - Informace o aquacentru: č. 5
Pro: 20
Proti: 6
Zdržel se: 13
Nehlasoval: 0
Návrh byl přijat.

Hlasování o zařazení nového bodu - návrh Ing. Navrátila - Změny ve FV a ZM: č. 6
Pro: 20
Proti: 11
Zdržel se: 5
Nehlasoval: 3
Návrh byl přijat.

Hlasování o zařazení nového bodu - návrh Ing. Navrátila - Změny v orgánech SMO: č. 7
Pro: 25
Proti: 3
Zdržel se: 8
Nehlasoval: 3
Návrh byl přijat.

Hlasování o programu jako celku: č. 8 (viz níže)

Na začátku bych Vás chtěl informovat, že v době od 12 do 13 hodin bude vyhlášena polední přestávka a hned 
poté od 13 do 13.30 hodin bude zařazen bod č. 56 Dotazy, připomínky a podněty občanů města.

Hlasování:
Pro: 38
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 1
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
doplněný program 12. zasedání Zastupitelstva statutárního města Opavy konaného dne 
7.9. 2020

418/12/ZM/20 Změny v orgánech statutárního města Opavy
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková

Ing. Navrátil: Písemný návrh usnesení byl všem členům zastupitelstva rozdán. V rámci bodu 1) navrhuji 
změnu jednacího řádu zastupitelstva města, a to v článku 15, který se nazývá "Hlasování".

Konkrétně by se jednalo o změnu v bodě 8), a to z tajného způsobu odvolání 1. náměstkyně primátora a člena 
rady na veřejný způsob s použitím hlasovacího zařízení. Dále by se jednalo o změnu z tajného způsobu volby 
náměstka primátora a zbývajících členů rady města na způsob veřejný s použitím hlasovacího zařízení 
v souladu s bodem 7) tohoto článku. Tuto změnu navrhuji aplikovat pouze na dnešním zasedání a nejedná se 
o návrh trvalé změny jednacího řádu.

Ing. Veselý: Stojí u mikrofonu jako služebně nejstarší zastupitel, 22 let, 6 volebních období.  Hovořil o 
změnách, které v průběhu let nastaly. Personální změny na pozicích vedení města se vždy dělali tajně. Je to 
již potřetí za vlády ANO, již od dob primátora Vítečka, kdy to tak není. Doporučuje zachovat demokratický 
postup a postupovat v souladu s jednacím řádem odvolávat a volit tajně. K bodu 2) - nic nedokládá fungování 
rady lépe, než programové prohlášení rady města. Toto však neexistuje.

Navrhuje odvolání všech členů rady města a to tajnou volbou.
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Ing. Navrátil: Připomenul, že i Ing. Veselý volil aklamací za doby pana Vítečka.

Bc. Brňáková: Je pro to, aby se hlasovalo o bodě 1) jako o celku.
Pokračovala ve svém vystoupení týkající ho se její práce pro město. Znovu uvedla, že nesouhlasí s vyjádření 
primátora o své nekompetentnosti, které uvedl na FB.
Znovu požádala pana primátora, zda nepřehodnotí své rozhodnutí a zda se veřejně neomluví. Dále to nechá 
na zákoně o obcích, kdy zastupitelé rozhodnou o tom, zda pracovala či nepracovala.

Ing. Stanjura: Doufá, že ČSSD dobře poslouchalo, aby vědělo, do čeho jde. Žádá o to, aby nedocházelo 
k ohýbání jednacího řádu. Stát i město nečeká lehká doba, budou se vynucovat úsporná opatření.

Z důvodu úsporných opatření navrhuje snížit počet náměstků ze 3 na 2 a počet radních z 11 na 9.

Ing. Arch. Zelinka: Navrhuje hlasovat po jednotlivých bodech a po jednotlivých písmenech - tedy hlasovat po 
řádcích.

Ing. Paláček: Tázal se na změny ve výborech - proč došlo ke snížení počtu členů.

Bc. Černohorský: Vyjádřil se k informacím, které zazněly. Na ustavujícím zasedání bylo také veřejné 
hlasování, sám vyjádřil jako jediný nesouhlas s volbou primátora, neboť jej neznal. Nyní již ví, že je to jeho 
primátora. Veřejné hlasování je více transparentní, všichni si mohou zkontrolovat, jak kdo hlasoval.

Ing. Stanjura: Tázal se, zda to znamená, že on hlasoval pro primátora.

Bc. Černohorský: Uvedl, že se hlasovalo veřejně, neví, jak hlasoval pan Ing. Stanjura.

Ing. Paláček: Tázal se Mgr. Orieščíka, jak to bude mít se svojí funkcí starosty v MČ Suché Lazce.

Mgr. Orieščík: V případě zvolení zůstane starostou MČ, jako neuvolněný a bez odměny.

Ing. Navrátil: citoval navržené usnesení pod bodem 1) a) - d)

Hlasování o navrženém usnesení pod bodem 1): č. 9

Hlasování:
Pro: 20
Proti: 13
Zdrželo se: 2
Nehlasovalo: 4
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. rozhoduje
a) o tom, že způsob odvolání 1. náměstkyně primátora a člena rady bude 

veřejný s použitím hlasovacího zařízení
b) o tom, že způsob volby náměstka primátora a dvou členů rady bude 

veřejný s použitím hlasovacího zařízení
c) že způsob odvolání 1. náměstkyně primátora a člena rady a způsob volby náměstka 

primátora a dvou členů rady dle písmene a) a b) tohoto usnesení bude aplikován 
zastupitelstvem města pouze na dnešním zasedání zastupitelstva města v tomto bodě 
programu

d) že se nejedná o návrh trvalé změny čl. 15 Jednacího řádu zastupitelstva statutárního 
města Opavy

419/12/ZM/20 Změny v orgánech statutárního města Opavy
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková

Hlasování o návrhu Ing. Stanjury - snížení počtu členů rady z 11 na 9: č. 10
Pro: 13
Proti: 12
Zdržel se: 7
Nehlasoval: 7
Návrh nebyl přijat.

Hlasování o návrhu Ing. Stanjury - snížení počtu náměstků ze 3 na 2: č. 11
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Pro: 11
Proti: 15
Zdržel se: 9
Nehlasoval: 4
Návrh nebyl přijat.

Hlasování o návrhu Ing. Veselého - odvolání celé rady: č. 12
Pro: 16
Proti: 15
Zdržel se: 6
Nehlasoval: 2
Návrh nebyl přijat.

Hlasování o navrženém usnesení pod bodem 2) odvolání Bc. Brňákové a Ing. Kořízka: č. 13 (viz níže)

Konstatuji, že došlo k odvolání Bc. Hany Brňákové z funkce 1. náměstkyně primátora a Ing. Pavla Kořízka 
z funkce člena rady. Dovolte mi, aby jim oběma poděkoval za odvedenou práci pro naše město.

Hlasování:
Pro: 20
Proti: 2
Zdrželo se: 6
Nehlasovalo: 11
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. odvolává
a) Bc. Hanu Brňákovou z funkce 1. náměstkyně primátora města
b) Ing. Pavla Kořízka z funkce člena rady města

420/12/ZM/20 Změny v orgánech statutárního města Opavy
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková

Ing. Navrátil: Nyní se dostáváme k bodu 3 navrženého usnesení - k volbě nového náměstka
Žádám Vás, členy zastupitelstva města, abyste přednesli návrh kandidátů na funkci náměstka primátora 
Statutárního města Opavy.

Ing. Navrátil: Navrhuji na funkci náměstka primátora pana Mgr. Petra Orieščíka.

Ing. Arch. Zelinka: navrhuje na funkci náměstka Ing. Radima Křupalu, uvedl komentář k danému výběru

Ing. Veselý: Rozprava byla ukončena, návrh usnesení byl předložen písemně, má se pokračovat dle 
předloženého materiálu, není nutno nic dalšího navrhovat.

Ing. Navrátil: vyzval Ing. Křupalu k vyjádření, zda souhlasí s nominací

Ing. Křupala: dle zaznělého byla nominace dána až po ukončené rozpravě, tudíž to bere jako nepodaný návrh

Ing. Navrátil: vyzval Mgr. Orieščíka k vyjádření, zda souhlasí s nominací

Mgr. Orieščík: souhlasí

Diskuse mezi Ing. Veselým a Ing. Navrátilem. Materiál byl předložen, není nutno se ptát na souhlas.
Již nebudou členové rady tázáni na souhlas, neboť o nominaci ví a souhlasí s ní (dle koaliční smlouvy).

Ing. Navrátil přečetl všechny návrhy na usnesení pod bodem 3 - 7

Ing. Veselý: upozornil, že Ing. arch. Zelinka požádal o hlasování o jednotlivých jménech

Ing. Navrátil: požádal o procedurální návrh - hlasovat an block

Ing. Veselý: toto již není možné, už byla uzavřena rozprava

Ing. Navrátil: hlasování bude po jednotlivých bodech

Hlasování o navrženém usnesení pod bodem 3) volba náměstka Mgr. Petra Orieščíka: č. 14
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Pro: 24
Proti: 3
Zdržel se: 2
Nehlasoval: 10
Návrh byl přijat.

p. Mařádek hlasoval jinak, než chtěl, ale netrval na novém hlasování.

MUDr. Běrský se domnívá, že se má hlasovat znovu.

Opětovné hlasování - bod 3) volba náměstka Mgr. Petra Orieščíka: č. 15

Hlasování:
Pro: 26
Proti: 1
Zdrželo se: 3
Nehlasovalo: 9
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. volí
Mgr. Petra Orieščíka do funkce náměstka primátora města

421/12/ZM/20 Změny v orgánech statutárního města Opavy
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková

Hlasování o navrženém usnesení pod bodem 4) volba členů rady - Bc. René Černohorský, MUDr. Dalibor 
Hudec, MBA: č. 16
Pro: 19
Proti: 0
Zdržel se: 6
Nehlasoval: 14
Návrh nebyl přijat.

Ing. Navrátil zpochybnil hlasování - domnívá se, že opomněl hlasovat (později se zjistilo, že se jednalo o 
technickou chybu hlasovacího zařízení)

Hlasování opětovné o bodu 4) volba členů rady - Bc. René Černohorský, MUDr. Dalibor Hudec, MBA: č. 17
Ing. Navrátilovi se znovu nezobrazila volba, hlasoval Pro, ale toto se ve výsledku nezobrazilo.

Hlasování:
Pro: 20
Proti: 1
Zdrželo se: 6
Nehlasovalo: 12
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. volí
a) Bc. René Černohorského do funkce člena rady města
b) MUDr. Dalibora Hudce, MBA, do funkce člena rady města

422/12/ZM/20 Změny v orgánech statutárního města Opavy
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková

Hlasování o navrženém usnesení pod bodem 5) určení PhDr. Hendrycha 1. náměstkem: č. 18

Hlasování:
Pro: 25
Proti: 0
Zdrželo se: 5
Nehlasovalo: 9
Usnesení: PŘIJATO
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Zastupitelstvo města

1. určuje
PhDr. Igora Hendrycha, Ph.D., 1. náměstkem primátora města

423/12/ZM/20 Změny v orgánech statutárního města Opavy
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková

Hlasování o navrženém usnesení pod bodem 6) pořadí zastupování: č. 19

Hlasování:
Pro: 28
Proti: 0
Zdrželo se: 3
Nehlasovalo: 8
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. určuje
že v době nepřítomnosti primátora města zastupují primátora města náměstci primátora 
města v tomto pořadí:
a) PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
b) Ing. Michal Jedlička
c) Mgr. Petr Orieščík

424/12/ZM/20 Změny v orgánech statutárního města Opavy
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková

Hlasování o navrženém usnesení pod bodem 7) gesce: č. 20 (viz níže)

Technická přestávka pro restart hlasovacího zařízení z důvodu změny zasedacího pořádku od 10,36 hodin - 
11,06 hodin.

Hlasování:
Pro: 28
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 11
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. svěřuje
s účinností od 08. 09. 2020

a) primátorovi města Ing. Tomáši Navrátilovi úkoly na úsecích:

• vnější vztahy, cestovní ruch a zahraniční spolupráce
• finance
• interní audit a kontrola
• příprava a realizace investic
• architektura a urbanismus včetně dopravní a technické infrastruktury a sídlení a 

krajinné zeleně
• sport dětí, mládeže a dospělých
• spolupráce s městskými částmi

b) 1. náměstkovi primátora PhDr. Igoru Hendrychovi, Ph.D., úkoly na úsecích:

• majetek města (vč. Městské lesy Opava, p.o.)
• sociální věci (komunitní plán)
• prevence kriminality
• Městská policie Opava
• městská obchodní společnost: Hokejový klub Opava s.r.o.
• obchodní společnost s většinovým majetkovým podílem města: Slezský 

fotbalový club Opava a.s.
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c) náměstkovi primátora Ing. Michalu Jedličkovi úkoly na úsecích:

• územní plán a stavební řád
• životní prostředí
• doprava
• městské obchodní společnosti: Technické služby Opava s.r.o., Basketbalový 

klub Opava a.s., Městský dopravní podnik Opava a.s.
• příspěvková organizace: Seniorcentrum Opava, p.o.

d) náměstkovi primátora Mgr. Petru Orieščíkovi úkoly na úsecích:

• rozvoj města a strategického plánování (vč. Agenda MA21, Smart City)
• informatika
• školství (vč. Zařízení školního stravování Opava, p.o., Středisko volného času 

Opava, p.o.)
• kultura (vč. Slezské divadlo Opava, p.o., Opavská kulturní organizace, p.o., 

Knihovna Petra Bezruče v Opavě, p.o.)

425/12/ZM/20 Změny ve finančním a kontrolním výboru zastupitelstva města - stanovení počtu
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková

Ing. Navrátil otevřel rozpravu k předloženému písemnému návrhu usnesení.

Mgr. Halátek: Tázal se, zda je nutno snižovat počty, když neprošlo snížení počtu členů radních. Zda to má 
koalice za potřebí.

Ing. Navrátil: Devítičlenný výbor je dostatečný.

Ing. Stanjura: Tázal se, kdo k tomu došel.

Ing. Navrátil: Zastupitelé, kteří se sešli při přípravě dané koaliční dohody.

Ing. Stanjura: uvedl, že primátor byl na zasedání jen krátce dvakrát, složení FV bylo velmi fundované, 
připomínky ze strany členů výboru byly cenné a odborné, nerozumí tomu to snížení
Domnívá se, že toto rozhodnutí nemá opodstatnění, je to spíše jen politická msta za dotazy z jeho strany 
(např. právní služby). Domnívá se, že i politický souboj má svá pravidla, toto je rána pod pás.

Ing. Navrátil: Hovořil o výměně názorů na FV s Ing. Stanjurou. Blíže okomentoval daný návrh.

Ing. Veselý: FV a KV jsou dány zákonem a jsou orgány zastupitelstva. Domnívá se, že měl být předseda klubu 
zastupitelů informován o plánované změně ve výborech.
Vyjádřil se ke složení a k navrženým změnám.

Ing. Navrátil: Vyjádřil se ke svému návrhu. Každý může navrhnout jiné složení výborů.

Bc. Brňáková: Uvedla, že to, že klub vypověděl koaliční smlouvu neznamená, že se nikdo nebude ptát 
zástupce klubu zastupitelů na jejich názor.

Do FV navrhují Bc. Brňákovou.

Ing. Navrátil: Uvedl, že u Kontrolního výboru došlo k překlepu - předsedou bude stále pan Mgr. Ryba.

Pan Čech: navrhuje ponechat počty a vyměnit místo pana Orieščíka pana Kořistku.

Ing. Paláček: tázal se, zda pan Piech skončil na vlastní žádost, jak bylo dříve avízováno

Bc. Brňáková: ano

Ing Paláček: tázal se, zda je možno - 11 členný FV - vč. Bc. Brňákové a Ing. Stanjury a KV zůstane 9

Ing. Juříček: souhlasí se snížením počtu členů, navrhuje ať má zastoupení i uskupení Pirátů a ODS, 
doporučuje ještě jednat s panem Piechem, aby zůstal, je potřebný

Ing. Navrátil: tázal se na návrh

Ing. Juříček: 9 lidí a zastoupení silných stran - jednat s Piechem a doplnit Bc. Brňákovou a Ing. Stanjuru
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Ing. Veselý: procedurální návrh - nejdříve se domluvit na počtu členů - 9 nebo 11 a pak se mohou řešit jména
Nyní je 11, hlasujme o 9.

Hlasování o stanovení počtu FV, KV - 9: č. 21 (viz níže)
Pro: 20
Proti: 13
Zdržel se: 3
Nehlasoval: 3
Návrh byl přijat.

p. Šatný: hovořil o KV, uvedl, že jeden člen vůbec nechodí a další člen, který má odborné rady, byl odvolán, 
domnívá se, že to je spojené s kauzou OKO

Ing. Navrátil: nemá to souvislost s OKO, KV zde může udělat pouze veřejnoprávní kontrolu, bere to jako 
legitimní podnět, prověří účasti členů výborů

Diskuse mezi panem Šatným a Ing. Navrátilem (účast členů komisí a výborů).

Ing. Veselý: Navrhuje do FV Ing. Stanjuru a do KV Mgr. Rybu jako předsedu.

Ing. Navrátil: tázal se, za koho navrhuje dané členy

Ing. Veselý: odvolají se všichni a první jméno je Ing. Stanjura

Ing. Paláček: tázal se, za koho je pan Štěrba delegován, zda za Piráty?

Bc. Brňáková: Není delegován. Uvedla, že v rámci jednání vedení města řešili docházku na komisích a 
výborech. V případě, že pan Komárek nechodí, navrhuje za Piráti pana Mariana Babice.

Ing Witassek: navrhuje za Změnu do KV Mgr. Dalibora Halátka

p. Šatný: dotaz k FV - tázal se, kdo je Ing. Macháček

Ing. Navrátil: uvedl, že je to náhrada za Mgr. Orieščíka, hovořil o Ing. Macháčkovi

Bc. Brňáková: Ověřila zájem pana Piecha o činnost ve FV, má zájem pracovat ve FV do konce volebního 
období. Stahuje tedy svůj návrh u FV.

Ing. Navrátil: navrhuje přerušit daný bod a domluvit se po obědě na složení

Hlasování o přerušení daného bodu - pokračování bude po obědové pauze: č. 22
Pro: 36
Proti: 0
Zdržel se: 0
Nehlasoval: 3
Návrh byl přijat.

Hlasování:
Pro: 20
Proti: 13
Zdrželo se: 3
Nehlasovalo: 3
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. stanoví
s účinností od 08. 09. 2020

a) počet členů finančního výboru zastupitelstva města na 9
b) počet členů kontrolního výboru zastupitelstva města na 9

426/12/ZM/20 Smlouvy o poskytnutí návratné finanční výpomoci z rozpočtu SMO - kotlíkové 
bezúročné půjčky
písemně předkládá Ing. Michal Jedlička
zpracoval Bc. Martin Škrabánek
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Od 11,38 hodin pokračovaly body Ing. Jedličky

Hlasování: č. 23

Hlasování:
Pro: 39
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 0
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
a) smlouvu (MMOPP00KSGA8), mezi statutárním městem Opava a Janem Lojkáskem, 

nar. 4. 12. 1959, bytem Lesní 128/6, 747 06 Opava-Podvihov
b) smlouvu (MMOPP00KPSLG), mezi statutárním městem Opava a Miroslavem 

Pekárkem, nar. 8. 6. 1959, bytem Podvihovská 138/36, 747 70 Opava-Komárov

427/12/ZM/20 Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Opava - "kotlíkové 
dotace"
písemně předkládá Ing. Michal Jedlička
zpracoval Bc. Martin Škrabánek

Hlasování: č. 24

Hlasování:
Pro: 39
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 0
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
a) smlouvu (MMOPP00KSG8I), mezi statutárním městem Opava a Moravskoslezským 

krajem se sídlem 28. října 117, 702 18 Ostrava, IČ 70890692 
b) smlouvu (MMOPP00KSG9D), mezi statutárním městem Opava a Moravskoslezským 

krajem se sídlem 28. října 117, 702 18 Ostrava, IČ 70890692 

428/12/ZM/20 Dodatek č. 2 zřizovací listiny - Seniorcentrum Opava, p. o. - Penzion IV.
písemně předkládá Ing. Michal Jedlička
zpracoval Bc. Iva Paletová

Hlasování: č. 25

Hlasování:
Pro: 38
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 1
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
Dodatek č. 2 (PID MMOPP00KBRTL) ke zřizovací listině příspěvkové organizace 
Seniorcentrum Opava, se sídlem Rolnická 24, Opava 5, IČ 71196943

429/12/ZM/20 Program regenerace městské památkové zóny Opava - aktualizace 2020 - 2025
písemně předkládá Ing. Michal Jedlička
zpracoval Ing. Bc. Jana Kavanová DiS.

Mgr. Halátek požádal, aby oprava střechy kostela sv. Václava byla zařazena do daného programu, aby bylo 
možno čerpat podporu
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Do důvodové zprávy bylo po zasedání zastupitelstva doplněno:
Přímo na jednání zastupitelstva Mgr. Halátek navrhl doplnit přílohu č.1 
C.1. Seznam akcí navržených do programu regenerace 2020 - 2025
Střecha kostela sv. Václava, Pekařská, Město Opava, 11 500 000,-, 800 000,-
Příloha č. 1 - doplněná  (nová příloha č.13)

Hlasování o doplněném Programu regenerace MPZ: č. 26

Hlasování:
Pro: 39
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 0
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
doplněný Program regenerace městské památkové zóny Opava 2020 - 2025

430/12/ZM/20 Žádost Mateřské školy Srdíčko Opava, Zborovská o příslib zřizovatele k 
předfinancování a spolufinancování projektu
písemně předkládá Bc. Hana Brňáková
zpracoval Ing. Andrea Štenclová

Ing. Navrátil uvedl body bývalé náměstkyně paní Bc. Brňákové.

Hlasování: č. 27

Hlasování:
Pro: 39
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 0
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
a) předfinancování projektu a financování spoluúčasti projektu "Přírodní zahrada 

MŠ Srdíčko Opava" Mateřské školy Srdíčko Opava, Zborovská - příspěvková 
organizace ve výši 417.250,00 Kč

b) změnu rozpisu rozpočtu č. ZRR /2020/011/Z

ve výdajích - odbor školství

neinvestiční půjčené prostředky základní školy
(3113,5651,00000000,0030,0001051000000) - 417.250,00 Kč

neinvestiční půjčené prostředky mateřské 
školy
(3111,5651,00000000,0030,0001051000000) + 417.250,00 Kč

c) smlouvu, (MMOPP00FFLGH), mezi statutárním městem Opava a Mateřskou školou 
Srdíčko Opava, Zborovská - příspěvková organizace se sídlem Zborovská 599/2, 
Předměstí, 746 01 Opava, IČ 71 000 194, zastoupenou Zuzanou Jaškovou, ředitelkou 
školy 

431/12/ZM/20 Žádost Mateřské školy Opava, Havlíčkova o příslib zřizovatele k předfinancování a 
spolufinancování projektu
písemně předkládá Bc. Hana Brňáková
zpracoval Ing. Andrea Štenclová

Hlasování: č. 28

Hlasování:
Pro: 38
Proti: 0
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Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 1
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
a) předfinancování projektu a financování spoluúčasti projektu "Učíme se v přírodě" 

Mateřské školy Opava, Havlíčkova - příspěvková organizace ve výši 200.000,00 Kč
b) změnu rozpisu rozpočtu č. ZRR /2020/012/Z

ve výdajích - odbor školství
neinvestiční půjčené prostředky základní školy
(3113,5651,00000000,0030,0001051000000) - 200.000,00 Kč

neinvestiční půjčené prostředky mateřské 
školy
(3111,5651,00000000,0030,0001051000000) + 200.000,00 Kč

c) smlouvu, (MMOPP00ELLMY), mezi statutárním městem Opava a Mateřskou školou 
Opava, Havlíčkova - příspěvková organizace se sídlem Havlíčkova 1750/4, 
Předměstí, 746 01 Opava, IČ 70 999 783, zastoupenou Ludmilou Knoppovou, 
ředitelkou školy

432/12/ZM/20 Žádost základních škol o příslib zřizovatele k předfinancování a spolufinancování 
projektů
písemně předkládá Bc. Hana Brňáková
zpracoval Ing. Andrea Štenclová

Hlasování: č. 29

Hlasování:
Pro: 38
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 1
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
a) předfinancování projektu, financování spoluúčasti, provedení technického zhodnocení 

majetku dotčeného realizací projektu a udržení výstupů min. po dobu udržitelnosti, 
tj. 5 let od ukončení realizace projektu "Modernizace odborných učeben" 
Základní školy Opava, Edvarda Beneše 2 - příspěvková organizace ve výši 
1.790.000 Kč

b) předfinancování projektu, financování spoluúčasti, provedení technického zhodnocení 
majetku dotčeného realizací projektu a udržení výstupů min. po dobu udržitelnosti, 
tj. 5 let od ukončení realizace projektu "Moderní vyučování" Základní školy T. G. 
Masaryka Opava, Riegrova 13 - příspěvková organizace ve výši 2.974.500 Kč

c) předfinancování projektu, financování spoluúčasti, provedení technického zhodnocení 
majetku dotčeného realizací projektu a udržení výstupů min. po dobu udržitelnosti, 
tj. 5 let od ukončení realizace projektu "Implementace interaktivní výuky" 
Základní školy Opava, Šrámkova 4 - příspěvková organizace ve výši 3.192.300 Kč

433/12/ZM/20 Bezúplatné předání movité věci LED světelné časomíry Základní škole Opava, 
Mařádkova 15 - příspěvková organizace
písemně předkládá Bc. Hana Brňáková
zpracoval Ing. Andrea Štenclová

Hlasování: č. 30

Hlasování:
Pro: 38
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 1
Usnesení: PŘIJATO
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Zastupitelstvo města

1. schvaluje
darovací smlouvu (MMOPP00GO1J8) mezi statutárním městem Opava 
a Základní školou Opava, Mařádkova 15 - příspěvkovou organizací se sídlem 
Mařádkova 518/15, Předměstí, 746 01 Opava, IČ 70999244, zastoupenou Mgr. Monikou 
Kamradkovou, ředitelkou

434/12/ZM/20 Dodatky č. 1 ke Smlouvám o poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 
Opavy na rok 2020 v rámci dotačního Program SPORT 2020
písemně předkládá Bc. Hana Brňáková
zpracoval Ing. Lenka Jiskrová

Hlasování: č. 31

Hlasování:
Pro: 35
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 4
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
a) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XNQ) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 

statutárního města Opavy (MMOPP00D651V) uzavřené dne 03. 04.2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Fotbalový klub Kylešovice, z.s. se sídlem 
U Hřiště 343/59, Kylešovice, 747 06 Opava, IČ: 66144272, zastoupenou Lukášem 
Gebauerem, statutárním zástupcem

b) dodatek č. 1 (MMOPP00D5Y6W) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D64XM) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací AB Squash klub, z.s. se sídlem Fügnerova 
1599/52, Kateřinky, 747 05 Opava, IČ: 69987076, zastoupenou Romanou 
Adámkovou, statutárním zástupcem

c) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XOL) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D64U1) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Univerzitní sportovní klub Slezské univerzity 
v Opavě, z.s. se sídlem Na Rybníčku 626/1, Předměstí, 746 01 Opava, IČ: 26655268, 
zastoupenou Mgr. Lucií Lojkovou, statutární zástupkyní

d) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XPG) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D62H8) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací SSKSG Opava, z.s. se sídlem Úvoz 2251/7, 
Předměstí, 746 01 Opava, IČ: 48003212, zastoupenou Mgr. Věrou Podrazkou, 
statutárním zástupcem

e) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XQB) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D65QE) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Tělovýchovná jednota Sokol Zlatníky, z.s. se 
sídlem Na Louky 113/28, Zlatníky, 746 01 Opava, IČ: 14616190, zastoupenou 
Josefem Uvírou, statutárním zástupcem

f) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XR6) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D64SB) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Sportovní klub HIT Opava, z.s. se 
sídlem Mírová 819/31, Předměstí, 746 01 Opava, IČ: 47811005, zastoupenou 
Ing. Zdeňkem Mateřankou, statutárním zástupcem

g) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XTW) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D61SW) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací HEAD BIKE Opava, z.s. se sídlem 
Vančurova 2985/20, Předměstí, 746 01 Opava, IČ: 8177470, zastoupenou 
Ladislavem Kreiselem, statutárním zástupcem

h) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XUR) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D65HN) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Sportovní klub rekreačního fotbalu Opava, 
z.s. se sídlem Budišovská 682/7, Kylešovice, 747 06 Opava, IČ: 47811161, 
zastoupenou Mgr. Miroslavem Frkalem, statutárním zástupcem

i) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XVM) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D65OO) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
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statutárním městem Opava a organizací SPORT CLUB Opava, z.s. se sídlem Palisova 
1314/6, Kylešovice, 747 06 Opava, IČ: 44738781, zastoupenou Mgr. Naděždou 
Schindlerovou, statutárním zástupcem

j) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XWH) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D65K8) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Školní sportovní klub OŤAS Opava, z.s. se 
sídlem Otická 722/18, Předměstí, 746 01 Opava, IČ: 27018130, zastoupenou 
Mgr. Radkou Czudkovou, statutárním zástupcem

k) dodatek č. 1 (MMOPP00D5Y3B) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D645I) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Street Hockey Club Opava, z.s. se sídlem 
U Hřiště 343/59, Kylešovice, 747 06 Opava, IČ: 68177461, zastoupenou Vojtěchem 
Palcerem, statutárním zástupcem

l) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XXC) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D64IP) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací SK OpavaNet z.s. se sídlem Příčná 2828/10, 
Předměstí, 746 01 Opava, IČ: 26600455, zastoupenou Ing. Markem Hájkem, 
statutárním zástupcem

m) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XY7) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D65AM) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Sportovní klub IHC Jaselská Opava, z.s. se 
sídlem Elišky Krásnohorské 2466/19, Předměstí, 746 01 Opava, IČ: 44738854, 
zastoupenou Michalem Víchou, statutárním zástupcem

n) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XZ2) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D646D) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Amatérský fotbalový klub Medvědi Malé 
Hoštice, z.s. se sídlem Janáčkova 376/9, Malé Hoštice, 747 05 Opava, IČ: 47810165, 
zastoupenou Rostislavem Klingerem, statutárním zástupcem

o) dodatek č. 1 (MMOPP00D5Y0Q) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D65GS) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Škola Taekwon-Do ITF Opava, z.s. se sídlem 
U Hliníku 1541/4, Předměstí, 746 01 Opava, IČ: 47814721, zastoupenou Kamilem 
Tihelkou, statutárním zástupcem

p) dodatek č. 1 (MMOPP00D5Y1L) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D658W) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Tělovýchovná jednota Slavia Malé Hoštice, 
z.s. se sídlem Sportovní 485/3, Malé Hoštice, 747 05 Opava, IČ: 44941994, 
zastoupenou Günterem Holleschem, statutárním zástupcem

q) dodatek č. 1 (MMOPP00D5Y2G) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D64T6) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Sportovní klub ZŠ Vrchní Opava, z.s. se 
sídlem Alšova 1657/7, Předměstí, 746 01 Opava, IČ: 22687378, zastoupenou 
Mgr. Romanem Podzemným, statutárním zástupcem

r) dodatek č. 1 (MMOPP00D5Y46) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D62KT) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Sportovní klub Racek Opava, z.s. se sídlem 
Englišova 1943/45, Předměstí, 746 01 Opava, IČ: 66144451, zastoupenou Jaroslavem 
Stoklasou, statutárním zástupcem

s) dodatek č. 1 (MMOPP00D5Y51) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D64JK) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Tělovýchovná jednota Palhanec, z.s. se 
sídlem Karlovecká 226/52, Vávrovice, 747 07 Opava, IČ: 47810190, zastoupenou 
Vladimírem Stonišem, statutárním zástupcem

t) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XL0) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D6571) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Tělovýchovná jednota Suché Lazce, z.s. se 
sídlem Na Pískovně 302/25, Suché Lazce, 747 95 Opava, IČ: 14615681, zastoupenou 
Lukášem Denerem, statutárním zástupcem

u) dodatek č. 1 (MMOPP00D69AU) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D6236) uzavřené dne 27. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Suché 
Lazce se sídlem Ve Dvoře 310/1a, Suché Lazce, 747 95 Opava, IČ: 66738415, 
zastoupenou Ing. Petrem Žůrkem, statutárním zástupcem

v) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XS1) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D65L3) uzavřené dne 03. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Tělovýchovná jednota Milostovice, z.s. se 
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sídlem Lihovarská 32/17, Milostovice, 746 01 Opava, IČ: 44941862, zastoupenou 
Tomášem Novákem, statutárním zástupcem

w) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XJA) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D61TR) uzavřené dne 13. 05. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací SK JC Sport Opava, z.s. se 
sídlem Karlovecká 2918/1b, Předměstí, 747 07 Opava, IČ: 26998637, zastoupenou 
Jaroslavem Cimingou, statutárním zástupcem

x) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XIF) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D626R) uzavřené dne 13.05.2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů 
Kylešovice se sídlem Hlavní 150/107, Kylešovice, 747 06 Opava, IČ: 66738504, 
zastoupenou Přemyslem Ptášníkem, statutárním zástupcem

y) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XHK) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Opavy (MMOPP00D61Y2) uzavřené dne 20. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Tělovýchovná jednota Slezan Opava, z.s. se 
sídlem  Boženy Němcové 1/20, Předměstí, 746 01 Opava, IČ: 42869196, 
zastoupenou Ing. Karlem Záleským, statutárním zástupcem

435/12/ZM/20 Dodatky č. 1 ke Smlouvám o poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 
Opavy na rok 2020 v rámci dotačního Program KULTURA 2020
písemně předkládá Bc. Hana Brňáková
zpracoval Ing. Lenka Jiskrová

Hlasování: č. 32

Hlasování:
Pro: 36
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 3
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
a) dodatek č. 1 (MMOPP00D5XK5) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 

statutárního města Opavy (MMOPP00D67SQ) uzavřené dne 21. 04. 2020 mezi 
statutárním městem Opava a organizací Vodárenská věž Opava o.p.s. se sídlem 
Hradecká 646/4, Předměstí, 746 01 Opava, IČ: 29393973, zastoupenou 
Ing. Vladimírem Peringerem, statutárním zástupcem

b) dodatek č.1 (MMOPP00D5XGP) ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace 
z rozpočtu statutárního města Opavy (MMOPP00D67P5) uzavřené dne 27.04.2020 
mezi statutárním městem Opava a paní Jindřiškou Tyranovou, bydlištěm 17. listopadu 
902/13, Kylešovice, 74706 Opava , IČ: 87092581

436/12/ZM/20 Dotazy, připomínky a podněty občanů města
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková

Omluven Ing. Veselý

Paní Libuše Vondráčková, občanka města: Hovořila o činnosti Slezského divadla v Opavě, kde dlouhodobě 
pracuje. Je pro zachování vícesouborového divadla. Hovořila o historii opavské opery.

Ing. Navrátil: vyjádřil se k dané záležitosti, kdy jsou fámy, že se bude rušit opera, město očekává výpadek 
příjmů na příští rok i na roky další. Hovořil o přípravě rozpočtů na další roky, je nutno nastavit směrná čísla a 
říct si, co město a jak může financovat. Hovořil o financování divadla, dvousouborové divadlo k historii města 
patří. Snahou je toto udržet, všechna města mají stejný problém. Hovořil o službách, které město poskytuje, 
snahou je udržet kvalitu služeb. Je snaha o optimalizaci nákladů. Primární je udržet základní funkce 
samosprávy a přeneseného výkonu.

Pan Eduard Pilz, občan města: Hovořil o neobnoveném chodníku na ul. Slavkovská v Jaktaři a svém setkání 
v této věci s primátorem. Žádá, aby chodník byl obnoven dříve, než začne oprava Pískové ulice.

Ing. Navrátil: Hovořil o snaze nalézt původní podklady, nelze narovnat původní stav bez původní 
dokumentace. Dříve se jen položil chodník bez dokumentace. Je nutno postupovat dle současné legislativy.
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Pan Eduard Pilz, občan města: uvedl, že by se jednalo o prozatímní chodník z betonové mazaniny

Ing. Navrátil: dle současné legislativy nelze provést něco jako prozatímní chodník

Pan Ondřej Pupík, občan města: Vyjádřil se k záležitosti Slezského divadla Opava. Zaznělo zde, že nejde o 
bytí či nebytí opery, domnívá se však, že jakékoliv snížení rozpočtu bude znamenat konec opery. V dřívější 
koaliční smlouvě byl bod týkající se zachování dvousouborového divadla, tázal se, zda toto bude i v nové 
koaliční smlouvě.

Ing. Navrátil: Hovořil o svém dalším jednání s představiteli divadla o dalších variantách řešení, je nutno hledat 
nejenom úspory, ale i zvýšit příjmy. Je nutno hledat další zdroje, vyvážet divadlo i mimo město.

Ing. Witassek se omluvil ve 13,44 na cca 45 minut

Bc. Brňáková: Hovořila o směrném čísle pro divadlo. Chápe to tak, že to bude ještě korigováno. V případě, že 
by došlo k propouštění, je nutno toto řešit předem s Úřadem práce.
Hovořila o diskusi s ministrem Zaorálkem ve věci nároku na dotaci ze státního rozpočtu. V rámci kraje mohou 
členové výboru pro kulturu a památkovou péči navrhnout bod, kde se bude řešit financování regionálních 
divadel v rámci kraje. Tázala se na další kroky.

Ing. Navrátil: Již začal v této věci hledat řešení s panem ředitelem. Zájmem je zachovat divadlo.

Bc. Brňáková: Poděkovala za marketingovou studii, kterou divadlo připravilo a kterou bude mít rada města na 
svém 50. jednání.

Ing. Navrátil: Upozornil na podmínku financování opery, kdy se musí udělat cca 80 inscenací oper. Je zájmem 
toto upravit, aby nebyl takový tlak na města, neboť i toto zvedá náklady. Je potřeba otevřít divadlo veřejnosti.

Ing. Stanjura: Ulevilo se mu, že se problematika divadla probírá na klubu primátorů. Tázal se, kdy se toto bude 
řešit na ZMO či v klubech zastupitelů. Srovnával situaci se situací v SFC. Je potřeba postupovat stejně, u SFC 
bylo hned svoláno jednání.
Domnívá se, že směrná čísla musí schválit rada, primátor nemá žádné pravomoci, aby toto sám řešil. 
Zastupitelstvo by se k tomuto mělo také předem vyjádřit. Již na jaře se toto mělo začít řešit. Uvedl, že je 
potřeba se k dané problematice postavit tak, jak si to divadlo zaslouží.

Ing. Navrátil: vyjádřil se k vystoupení Ing. Stanjury, nebylo možno na jaře či v létě něco řešit, je potřeba 
navrhnout možné řešení dané situace. Město si divadla váží, nelze však řešit jen jednu službu, je nutno vše 
řešit komplexně.
Vzhledem ke zvratům ve vedení města nepředložil bod se směrnými čísly.

Hlasování: č. 35

Hlasování:
Pro: 35
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 3
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. bere na vědomí
dotazy, připomínky a podněty občanů města z 11. zasedání zastupitelstva města 
konaného dne 22. 6. 2020 

437/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - vypořádání pozemků pro IBV Stromovka
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Taťána Tomšíková

(Bod byl zahájen před bodem Dotazy, podněty, připomínky občanů města a usnesení bylo přijato až v rámci 
pokračování daného bodu, proto je celá rozprava zařazena až po bodě Dotazy, podněty, připomínky občanů 
města.)

Od 11,46 hodin body nám. Hendrycha

PhDr. Hendrych otevřel rozpravu.

Mgr. Halátek: tázal se, co se stalo, že se musí více pozemků vykoupit
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PhDr. Hendrych: Znovu se diskutovalo o daném území, aby bylo celé území zpřístupněno. Došlo k vyvolání 
nového jednání a výsledek dohody je předložen. Mělo se toto řešit již dříve, nemuselo se předkládat ke 
schválení neúplné řešení.

Ing. Doupal: Nejdříve se řešila jen krizová cesta pro IZS, dovysvětlil krátce záležitost

Ing. Arch. Zelinka: Hovořil o projednávání daného bodu na minulém zasedání, kdy bylo uvedeno, že se 
odvedla výborná práce při vyjednávání o odkupu pozemku. Nyní toto máme zrušit. Navrhuje bod 1) 
neschvalovat a ponechat schválenou původní smlouvu. V případě, že je potřeba získat další pozemky, tak 
nerozumí práci projektového týmu při přípravě podkladů k projektu. Nezná výstupy projektového týmu. Hovořil 
o daném území a návrhu směny. Nesouhlasí s návrhem.

Ing. Doupal: Upřesnil záležitost. Domnívá se, že v rámci komise pro urbanismus a investice toto projednávali. 
Jedná se o dopravní obslužnost celého území.

Ing. Navrátil: Nerozumí vystoupení Ing. Arch. Zelinky, jsou zde předloženy znalecké posudky. Vše prošlo 
komisemi, je to strategická záležitost pro město, proto to bylo řešeno komplexně. Soudní znalec byl vybrán ze 
strany města a cena byla protistranou akceptována. Přístupy je nutno mít do území zajištěno.

Ing. Arch. Zelinka: Rozumí těmto věcem, také by se nebránil dané změně, navýšení ceny a získání pozemku 
v centru města. Nezpochybňuje nutnost získání pozemku v IBV Stromovka, ale zpochybňuje rozsah směny.

Ing. Veselý: Upozornil, že se nejedná o maření práce, ale o práci opozice, která hlídá záměry města.
Kdyby se některé zásadní věci komunikovali předem, vyhnuli bychom se diskusi na zastupitelstvu.

Mgr. Halátek: Hovořil o záležitosti, zájmem všech je zrealizovat záměr, ale záměr prodeje pozemku na Solné 
je rozsáhlý. Naopak u IBV vykupujeme pozemky pro doprovodnou zeleň. Snad zasíťování daných pozemků 
zpoplatníme adekvátní cenou.

Diskuse o navrženém opačném usnesení - závěr: Ing. Arch. Zelinka souhlasí, že svůj postoj projeví 
hlasováním

Hlasování o původním návrhu: č. 34
Pro: 16
Proti: 11
Zdržel se: 5
Nehlasoval: 7
Návrh nebyl přijat.

PhDr. Hendrych vyhlásil ve 12,08 hodin přestávku na oběd.

PhDr. Hendrych uvedl, že několik zastupitelů nevědělo, o čem se hlasuje (domnívali se, že hlasují o návrhu 
Ing. arch. Zelinky, které mělo být opačné - nesouhlasné) a zpochybnili hlasování.

Posléze se navrhne znovu otevření bodu.

(polední pauza od 12,08 hodin do 13,16 hodin, následuje bod Dotazy, podněty, připomínky občan města)

Po polední pauze a bodu Dotazy, podněty, připomínky občanů města znovu pokračuje rozprava:

PhDr. Hendrych uvedl, že se hlasovalo o bodu. Následně bylo hlasování zpochybněno a byla však již 
ukončena rozprava a vyhlášena přestávka na oběd.

JUDr. Elis: uvedl, že je nutno znovu otevřít rozpravu hlasováním

Hlasování o otevření rozpravy: č. 36
Pro: 21
Proti: 4
Zdržel se: 5
Nehlasoval: 8
Návrh byl přijat.

Rozprava byla znovu otevřena.

Mgr. Halátek: Nikdo neobhájil důvod rozsahu pozemků, nikdo nevysvětlil, proč jsou pozemky o tolik širší, než 
je potřeba. Prosí o vysvětlení. Zelený pruh kupujeme za cenu vysokou.
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Ing. Doupal: Rozšíření pozemku není o zelený pruh, pás 14 metrů je pro všechny přístupové komunikace. 
Všechny komunikace budou mít stromové aleje. Hovořil o záležitosti. Jedná se o chodník, komunikace 6 m a 
parkování a zelený pruh.

Mgr. Vltavský: Vysvětlil záležitost. První pozemek je za stejnou cenu jako na minulém zasedání. Další ceny 
vycházejí ze znaleckého posudku, cena je zcela korektní.

Mgr. Halátek: U pozemku u kostela sv. Václava jej mrzí, že nevíme, co tam bude postaveno, když se rozsah 
zvětšil. Byl by nerad, kdyby tam vznikli jen parkovací místa. Byl by rád za zachování zeleně.

PhDr. Hendrych: žadatel deklaroval, že chce vybudovat 9 parkovacích míst

Ing. Arch. Zelinka: Domnívá se, že směna je možná, když bude vše logicky podloženo. Podklady neodpovídají 
měřítku, jsou rozdílné podklady.

Hlasování o původním návrhu: č. 37 (viz níže)
Pro: 21
Proti: 6
Zdržel se: 5
Nehlasoval: 6
Návrh byl přijat.

Primátorovi znovu nefunguje hlasovací zařízení.

Hlasování:
Pro: 21
Proti: 6
Zdrželo se: 5
Nehlasovalo: 6
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. ruší
usnesení ZMO č. 312/10/ZM/20 ze dne 11.5.2020 (Zastupitelstvo města  schvaluje kupní 
smlouvu (PID MMOPP00HZGTH) mezi panem Aloisem Hadamczikem, bytem Hlučínská 
255/187, 747 21 Kravaře, jako prodávajícím a statutárním městem Opava jako 
kupujícím, jejímž předmětem je výkup pozemku parc.č. 2126-ostatní plocha, k.ú. Jaktař 
za cenu 47.680,00 Kč, tj. 226,00 Kč/m2 (cena dle znaleckého posudku))

2. schvaluje
a) směnnou smlouvu (PID MMOPP00L9VBK) mezi  statutárním městem Opava  a 

panem Aloisem Hadamczikem, jejímž předmětem je  směna části pozemku parc.č. 
353/1 - ostatní plocha, označené dle nezapsaného geometrického plánu jako 
parc.č 353/3 k.ú. Opava - Město, ve vlastnictví SMO za pozemek parc.č. 2126 - 
ostatní plocha, část pozemku parc.č. 2122/1 - trvalý travní porost a část pozemku 
parc.č. 2117 - trvalý travní porost, označené dle nezapsaného geometrického plánu 
jako parc.č. 2122/3, k.ú. Jaktař ve vlastnictví pana Aloise Hadamczika s finančním 
vypořádáním

b) Rozpočtové opatření č. 2020/013/Z

v příjmech - odbor majetku města, oddělení správy a evidence pozemků

příjmy z prodeje pozemků
MD 231 0000

(3639,3111,000000000,0052,0009007000000)  + 1.020.000,00 Kč

ve výdajích - odbor majetku města, oddělení správy a evidence pozemků
výkupy pozemků
(3639,6130,000000000,0052,0000000000000) + 1.020.000,00 Kč

438/12/ZM/20 Změny ve finančním a kontrolním výboru zastupitelstva města
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková

Pokračuje znovu přerušený bod.

Ing. Navrátil nechal promítnout nová složení výborů pod dohodě s kluby
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Hlasování o odvolání obou výborů: č. 38

Hlasování:
Pro: 34
Proti: 0
Zdrželo se: 3
Nehlasovalo: 1
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. odvolává
ke dni 07. 09. 2020

a) Mgr. Jiřího Rybu z funkce předsedy kontrolního výboru zastupitelstva města
b) paní Marcelu Panáčkovou z funkce členky kontrolního výboru zastupitelstva města
c) Mgr. Mariana Babice z funkce člena kontrolního výboru zastupitelstva města
d) Ing. Pavla Kořízka z funkce člena kontrolního výboru zastupitelstva města
e) pana Lukáše Vaňka z funkce člena kontrolního výboru zastupitelstva města
f) Bc. Pavla Komárka z funkce člena kontrolního výboru zastupitelstva města
g) Mgr. Hanku Kuzníkovou Mroskovou z funkce členky kontrolního výboru zastupitelstva 

města
h) Mgr. Petra Orieščíka z funkce člena kontrolního výboru zastupitelstva města
i) Mgr. Dalibora Halátka z funkce člena kontrolního výboru zastupitelstva města
j) pana Martina Šatného z funkce člena kontrolního výboru zastupitelstva města
k) pana Jaroslava Čecha z funkce člena kontrolního výboru zastupitelstva města

2. odvolává
ke dni 07. 09. 2020

a) Ing. Petru Hlaváčovou z funkce předsedkyně finančního výboru zastupitelstva města
b) Ing. Vladimíra Schreiera z funkce člena finančního výboru zastupitelstva města
c) Ing. Marka Piecha z funkce člena finančního výboru zastupitelstva města
d) Ing. Soňu Ručilovou z funkce členky finančního výboru zastupitelstva města
e) Ing. Rudolfa Chamrátha z funkce člena finančního výboru zastupitelstva města
f) Ing. Pavlu Brady z funkce členky finančního výboru zastupitelstva města
g) Ing. Jana Stanjuru z funkce člena finančního výboru zastupitelstva města
h) Ing. Radima Křupalu z funkce člena finančního výboru zastupitelstva města
i) Ing. Bohumila Křempka z funkce člena finančního výboru zastupitelstva města
j) pana Milana Nevluda z funkce člena finančního výboru zastupitelstva města
k) Ing. Petra Paláčka z funkce člena finančního výboru zastupitelstva města

439/12/ZM/20 Změny ve finančním a kontrolním výboru zastupitelstva města
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková

Hlasování o volbě předsedkyně FV Ing. Petry Hlaváčové: č. 39

Hlasování:
Pro: 35
Proti: 0
Zdrželo se: 2
Nehlasovalo: 1
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. volí
Ing. Petru Hlaváčovou předsedkyní finančního výboru zastupitelstva města s účinností 
od 08. 09. 2020

440/12/ZM/20 Změny ve finančním a kontrolním výboru zastupitelstva města
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková
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Hlasování o členech FV:č. 40

Hlasování:
Pro: 34
Proti: 1
Zdrželo se: 3
Nehlasovalo: 0
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. volí
s účinností od 08. 09. 2020

a) Ing. Vladimíra Schreiera členem finančního výboru zastupitelstva města
b) Ing. Marka Piecha členem finančního výboru zastupitelstva města
c) Ing. Soňu Ručilovou členkou finančního výboru zastupitelstva města
d) Ing. Rudolfa Chamrátha členem finančního výboru zastupitelstva města
e) Ing. Pavlu Brady členkou finančního výboru zastupitelstva města
f) Ing. Radima Křupalu členem finančního výboru zastupitelstva města
g) Ing. Jana Stanjuru členem finančního výboru zastupitelstva města
h) Ing. Petra Paláčka členem finančního výboru zastupitelstva města

441/12/ZM/20 Změny ve finančním a kontrolním výboru zastupitelstva města
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková

Hlasování o předsedovi KV Mgr. Jiřím Rybovi: č. 41

Hlasování:
Pro: 36
Proti: 0
Zdrželo se: 2
Nehlasovalo: 0
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. volí
Mgr. Jiřího Rybu předsedou kontrolního výboru zastupitelstva města s účinností 
od 08. 09. 2020

442/12/ZM/20 Změny ve finančním a kontrolním výboru zastupitelstva města
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková

Hlasování o členech KV: č. 41

Hlasování:
Pro: 38
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 0
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. volí
s účinností od 08. 09. 2020

a) paní Marcelu Panáčkovou členkou kontrolního výboru zastupitelstva města
b) Ing. Pavla Kořízka členem kontrolního výboru zastupitelstva města
c) Mgr. Dalibora Halátka členem kontrolního výboru zastupitelstva města
d) Bc. Pavla Komárka členem kontrolního výboru zastupitelstva města
e) Mgr. Hanku Kuzníkovou Mroskovou členkou kontrolního výboru zastupitelstva města
f) pana Jaroslava Čecha členem kontrolního výboru zastupitelstva města
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g) Ing. Antonína Macháčka členem kontrolního výboru zastupitelstva města
h) pana Martina Šatného členem kontrolního výboru zastupitelstva města

443/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - prodej pozemku pod bytovým domem Skřivánčí 8, části 
pozemku za domem Dolní náměstí 1, částí pozemků před rodinným domem U 
Hřbitova 61
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Ing. Radka Honková

Ing. Navrátil: požádal o vyjádření Ing. arch. Zelinku, zda lze bod o aquaparku zařadit až za majetkové body

Ing. arch. Zelinka souhlasil

Hlasování: č. 43

Hlasování:
Pro: 29
Proti: 0
Zdrželo se: 2
Nehlasovalo: 7
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
nové znění kupní smlouvy (PID MMOPP00HZJ7Y) mezi statutárním městem Opava jako 
prodávajícím a panem Ing. Martinem Dzieržou, manžely Petrem a Alenou 
Juříčkovými, manžely Ing. Mgr. Pavlem Procházkou a Bc. Danielou Schmidtovou, 
manžely Lubomírem a Kateřinkou Škrobánkovými, panem Petrem Urbančíkem jakožto 
kupujícími, jejímž předmětem je prodej částí pozemku parc.č. 579 - zastavěná plocha a 
nádvoří, označených dle nezapsaného geometrického plánu jako pozemek parc.č. 579/1 
a jako pozemek parc.č. 579/2, k.ú. Opava - Předměstí, za cenu ve výši 213.071,00 Kč 
(cena dle zásad a dle znaleckého posudku)

2. schvaluje
kupní smlouvu (PID MMOPP00HZEPF) mezi statutárním městem Opava jako 
prodávajícím a společností REAL MOVEMENT OPAVA s.r.o. jakožto kupujícím, jejímž 
předmětem je prodej částí pozemku parc.č. 358/4 - zastavěná plocha 
a nádvoří označeného dle nezapsaného geometrického plánu jako pozemek 
parc. č. 358/5, k.ú. Opava - Město, za cenu ve výši 246 960,00 Kč + DPH 
tj. 2.940,00 Kč/m2 (cena dle znaleckého posudku)

3. schvaluje
kupní smlouvu (PID MMOPP00HZEOK) mezi statutárním městem Opava jako 
prodávajícím a panem Bc. Dušanem Filipkem jakožto kupujícím, jejímž předmětem je 
prodej částí pozemku parc.č. 1837/1 - ostatní plocha a nádvoří označeného 
dle nezapsaného geometrického plánu jako pozemek parc.č. 1837/12, částí pozemku 
parc č. 1841/1 - ostatní plocha a nádvoří označeného dle nezapsaného geometrického 
plánu jako pozemek parc.č. 1841/4, k.ú. Kylešovice, za cenu 
ve výši 8.100,00 Kč tj. 900,00 Kč/m2 (cena dle zásad)

444/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - kupní smlouvy, jejímž předmětem je prodej pozemků, které 
jsou součástí zahrad
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Bc. Dalibor Majdanics

Ing. arch. Zelinka: k bodu 3) prostor za obchodní akademií - domnívá se, že daný pozemek spíše přináleží 
MSK vzhledem k uspořádání pozemků. Tázal se, zda tímto neděláme medvědí službu kraji.

PhDr. Hendrych: souhlasí s tím, že to sousedí s pozemkem krajské školy

Bc. Majdanics: je to prodáváno podle skutečného užívání pozemků, dle plotů

Mgr. Halátek: tázal se na bezesmluvní užívání, když je to oploceno a zda to bylo projednáno se školou či 
krajem

PhDr. Hendrych: souhlasí s připomínkami, navrhuje odročit daný bod 3) a projednat s Obchodní akademii
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Hlasování o původním návrhu pod bodem 1): č. 44

Hlasování:
Pro: 34
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 4
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. neschvaluje
prodej pozemku parc.č. 1864/41 - orná půda, k.ú. Kylešovice, panu Evženu Bendíkovi

445/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - kupní smlouvy, jejímž předmětem je prodej pozemků, které 
jsou součástí zahrad
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Bc. Dalibor Majdanics

Hlasování o původním návrhu pod bodem 2): č. 45

Hlasování:
Pro: 32
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 6
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
kupní smlouvu (PID MMOPP00HZELZ) mezi statutárním městem Opava jako 
prodávajícím a paní Marií Borovskou jako kupující, jejímž předmětem je prodej pozemku 
parc.č. 1864/41 - orná půda, k.ú. Kylešovice, za kupní cenu 22.500,00 Kč, tj. 900,00 
Kč/m2 (cena dle zásad)

446/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - kupní smlouvy, jejímž předmětem je prodej pozemků, které 
jsou součástí zahrad
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Bc. Dalibor Majdanics

Hlasování o odročení původního návrhu pod bodem 3): č. 46

Hlasování:
Pro: 34
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 4
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. odročuje
projednání kupní smlouvy (PID MMOPP00HZEQA) mezi statutárním městem Opava 
jako prodávajícím a manžely RNDr. Daliborem a MUDr. Šárkou Musilovými a MUDr. 
Markem Musilem jako kupujícími, jejímž předmětem je prodej pozemků parc.č. 136/3 
a parc.č. 136/4 - vše zahrada, vše k.ú. Opava - Předměstí, za kupní cenu 86.400,00 Kč,  
 tj. 900,00 Kč/m2 (cena dle zásad)

447/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - změna kupní smlouvy, jejímž předmětem je prodej 
předzahrádky
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Bc. Dalibor Majdanics

Hlasování: č. 47

Hlasování:
Pro: 33
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Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 5
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. ruší
usnesení ZMO č. 196/7/ZM/19, 3d) ze dne 9.9.2019 (Zastupitelstvo  města  schvaluje 
kupní smlouvu (PID MMOPP00HZKFN) mezi statutárním městem Opava jako 
prodávajícím a Mgr. Alenou Baštincovou, Ing. Pavlem Klemensem, paní Ivetou 
Pavelkovou a panem Jakubem Schneiderem jako kupujícími, jejímž předmětem je prodej 
pozemku parc.č. 112/14 - ostatní plocha, k.ú. Opava - Předměstí, za kupní cenu 
25.600,00 Kč, tj. 640,00 Kč/m2 (cena dle zásad)

2. schvaluje
kupní smlouvu (PID MMOPP00HZF50) mezi statutárním městem Opava jako 
prodávajícím a Mgr. Alenou Baštincovou, Ing. Pavlem Klemensem a panem Jakubem 
Schneiderem jako kupujícími, jejímž předmětem je prodej pozemku parc.č. 112/14 - 
ostatní plocha, k.ú. Opava - Předměstí, za kupní cenu 25.600,00 Kč, tj. 640,00 Kč/m2

(cena dle zásad platných do 9.9.2019)

448/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - prodej pozemku u rodinného domu v lokalitě Za Humny
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Taťána Tomšíková

Mgr. Halátek: Požádal o ujasnění, ke které zahradě se pozemek prodává.

P. Tomšíková vysvětlila záležitost na mapě.

Hlasování: č. 48

Hlasování:
Pro: 32
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 6
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
kupní smlouvu (PID MMOPP00HZER5) mezi statutárním městem Opava jako 
prodávajícím a manžely Ing. Pavlem a Ludmilou Skřontovými jako kupujícími, jejímž 
předmětem je prodej pozemku parc.č. 1210/50 - orná půda, k.ú. Kateřinky u Opavy za 
kupní cenu 16.500,00 Kč, tj. 250,00 Kč/m2 (cena dohodou)

449/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - prodej pozemků přináležejících k bytovým domům Máchova 
3,5,7
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Taťána Tomšíková

Ing. Juříček: hovořil o nových zásadách, mělo to být za jinou cenu

PhDr. Hendrych: vysvětlil záležitost, postupuje se dle toho, kdy byla žádost podána

Hlasování: č. 49

Hlasování:
Pro: 33
Proti: 0
Zdrželo se: 1
Nehlasovalo: 4
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města
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1. schvaluje
a) kupní smlouvu (PID MMOPP00HZHBS) mezi statutárním městem Opava jako 

prodávajícím a panem Davidem Lhotským, paní Marií Rabinskou, panem Pertem 
Theuerem, paní Janou Urbanovou, paní Annou Viktorovou a MUDr. Bořkem 
Šindlářem jakožto kupujícími, jejímž předmětem je prodej pozemku parc. č. 2373/365 
- zastavěná plocha a nádvoří, pozemku parc. č. 2373/643 - ostatní plocha, pozemku 
parc. č. 2373/641 - zahrada , pozemku parc. č. 2373/488 - zastavěná plocha, 
 spoluvlastnického podílu o velikosti 7/24 na pozemku parc. č. 2373/6 - zahrada, nově 
vymezeného z části původního pozemku parc. č. 2373/6 a z části pozemku 
parc. č. 2373/642 a označeného v přiloženém nezapsaném geometrickém plánu 
spoluvlastnického podílu o velikosti 7/24 na pozemku parc. č. 2373/335- zahrada, 
nově vymezeného z části původního pozemku parc. č. 2373/335 a označeného 
v přiloženém nezapsaném geometrickém plánu, vše v katastrálním území Opava-
Předměstí,  za cenu 259.050,00 Kč (cena dle zásad platných do 9.9.2019 + dohodou) 
+ úhrada nákladů spojených s vypracováním smlouvy

b) kupní smlouvu (PID MMOPP00HZH92) mezi statutárním městem Opava jako 
prodávajícím a panem Dušanem Jatelem, panem Zdeňkem Jatelem, paní Karlou 
Staňkovou, manžely Vladimírem a Karlou Škutovými a manžely Milanem a Blankou 
Štazlerovými jakožto kupujícími, jejímž předmětem je prodej  pozemku 
parc. č. 2373/652- zahrada, pozemku parc. č. 2373/486 - zastavěná 
plocha, spoluvlastnického podílu o velikosti 6/24 na pozemku parc. č. 2373/6- 
zahrada, spoluvlastnického podílu o velikosti 6/24 na pozemku parc. č. 2373/335- 
zahrada, vše v katastrálním území Opava-Předměstí,  za cenu 175.820,00 Kč (cena 
dle zásad platných do 9.9.2019 + dohodou) + úhrada nákladů spojených 
s vypracováním smlouvy

c) kupní smlouvu a smlouvu o zřízení služebnosti (PID MMOPP00HZHAX) mezi 
statutárním městem Opava jako prodávajícím a Mgr. Tomášem Bartošíkem, paní 
Jiřinou Ondřejovou, panem Martinem Veverkou, Ing. Tomášem Veverkou, panem 
Zdeňkem Veverkou a manžely Miroslavem a Naděždou Borunskými  jakožto 
kupujícími, jejímž předmětem je prodej  pozemku parc. č. 2373/366- zastavěná plocha 
a nádvoří, pozemku parc. č. 2373/642- ostatní plocha, pozemku parc. č. 2373/491 - 
zastavěná plocha, spoluvlastnického podílu o velikosti 7/24 na pozemku 
parc. č. 2373/6- zahrada,  spoluvlastnického podílu o velikosti 7/24 na pozemku 
parc. č. 2373/335- zahrada, vše v katastrálním území Opava-Předměstí,  za cenu 
137.950,00 Kč (cena dle zásad platných do 9.9.2019 + dohodou) + úhrada nákladů 
spojených s vypracováním smlouvy

d) kupní smlouvu (PID MMOPP00HZH87) mezi statutárním městem Opava jako 
prodávajícím a panem Robertem Westem, panem Milanem Peterkem, paní Evou 
Pospíšilovou a Mgr. Hanou Hlávkovou jakožto kupujícími, jejímž předmětem je prodej 
pozemku parc. č. 2373/487 - zastavěná plocha, pozemku parc. č. 2373/489 - 
zastavěná plocha, pozemku parc. č. 2373/490 - zastavěná plocha, pozemku 
parc. č. 2373/492 - zastavěná plocha, spoluvlastnického podílu o velikosti 4/24 
na pozemku parc. č. 2373/6- zahrada, spoluvlastnického podílu o velikosti 4/24 na 
pozemku parc. č. 2373/335- zahrada, vše v katastrálním území Opava-Předměstí,  
za cenu 46.300,00 Kč (cena dle zásad platných do 9.9.2019 + dohodou) + úhrada 
nákladů spojených s vypracováním smlouvy

450/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - prodej pozemků v lokalitě Otická (za Lidovým domem)
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Taťána Tomšíková

Hlasování: č. 50

Hlasování:
Pro: 32
Proti: 0
Zdrželo se: 2
Nehlasovalo: 4
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
a) směnnou smlouvu a smlouvu o zřízení služebnosti  (PID MMOPP00L9VT2) mezi 

statutárním městem Opava a Ing. Renatou Černou, jejímž předmětem je směna části 
pozemku parc.č. 566/11 - ostatní plocha označené dle nezapsaného geometrického 
plánu jako parc.č. 566/16 ve vlastnictví Statutárního města Opavy za část pozemku 
parc.č. 564/2 - zastavěná plocha a nádvoří označené dle nezapsaného 
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geometrického plánu jako parc.č.  564/6 ve vlastnictví Ing. Renaty Černé, vše k.ú. 
Opava - Předměstí s finančním vypořádáním + úhrada nákladů spojených s 
vypracováním smlouvy

b) kupní smlouvu a zástavní smlouvu (PID MMOPP00L9VS7) mezi statutárním městem 
Opava jako prodávajícím a  společností DJUSU Company, s.r.o. jako kupujícím, 
jejímž předmětem je prodej pozemku parc.č. 564/1 - ostatní plocha vzniklého z 
pozemku parc.č. 564/1 a části pozemku parc.č.566/11 dle přiloženého geometrického 
plánu, pozemku parc.č. 558/5 - zastavěná plocha a nádvoří a pozemku parc.č. 564/6- 
ostatní plocha, k.ú. Opava - Předměstí za kupní cenu 345.807,00 Kč (cena dle 
znaleckého posudku) + úhrada nákladů spojených s vypracováním smlouvy

451/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - kupní smlouvy, jejichž předmětem je prodej pozemku 
funkčně souvisejícím s bytovým domem a prodej pozemku pod garáží
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Bc. Dalibor Majdanics

Hlasování: č. 51

Hlasování:
Pro: 34
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 4
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
kupní smlouvu a zástavní smlouvu (PID MMOPP00HZF1K) mezi statutárním městem 
Opava jako prodávajícím a panem Petrem Dvorským, manžely Ing. Radmilem a Ing. 
Ivanou Fričovými, JUDr. Helenou Hrubou, panem Pavlem Kleinem, Mgr. Natálií 
Krausovou, manžely Ing. Danielem a Lenkou Prokšovými a paní Hanou Richterovou jako 
kupujícími, jejímž předmětem je prodej pozemku parc.č. 354 - zastavěná plocha a 
nádvoří, k.ú. Opava - Předměstí, za kupní cenu 495.545,00 Kč

2. schvaluje
kupní smlouvu (PID MMOPP00L9UG2) mezi statutárním městem Opava jako 
prodávajícím a panem Pavlem Illíkem a manžely Ivem a Romanou Montagovými jako 
kupujícími, jejímž předmětem je prodej pozemku pod garáží parc.č. 2729/6 - zastavěná 
plocha a nádvoří, k.ú. Opava - Předměstí, za kupní cenu 16.100,00 Kč, tj. 700,00 Kč/m2

(cena dle zásad)

452/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - prodej pozemků pod stavbami garáží
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Taťána Tomšíková

Hlasování: č. 52

Hlasování:
Pro: 33
Proti: 0
Zdrželo se: 2
Nehlasovalo: 3
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
a) kupní smlouvu (PID MMOPP00HZFZU) mezi statutárním městem Opava  jako 

prodávajícím a paní Evou Steinwirthovou jako kupující, jejímž předmětem je prodej 
pozemku zastavěného stavbou garáže parc.č. 2627/80 - zastavěná plocha a nádvoří, 
k.ú. Opava - Předměstí za cenu 9.500,00 Kč, tj. 500,00 Kč/m2 (cena dle zásad 
platných do 9.9.2019 )

b) kupní smlouvu (PID MMOPP00HZFVE) mezi statutárním městem Opava  jako 
prodávajícím a manžely Davidem a Petrou Hrdými jako kupujícími, jejímž předmětem 
je prodej pozemku zastavěného stavbou garáže parc.č. 2627/116 - zastavěná plocha 
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a nádvoří, k.ú. Opava - Předměstí za cenu 10.000,00 Kč, tj. 500,00 Kč/m2 (cena dle 
zásad platných do 9.9.2019 )

c) kupní smlouvu (PID MMOPP00HZG0I) mezi statutárním městem Opava  jako 
prodávajícím a panem Vladimirem Pospisilem jako kupujícím, jejímž předmětem 
je prodej pozemku zastavěného stavbou garáže parc.č. 2627/112 - zastavěná plocha 
a nádvoří, k.ú. Opava - Předměstí za cenu 11.500,00 Kč, tj. 500,00 Kč/m2 (cena dle 
zásad platných do 9.9.2019 )

d) kupní smlouvu (PID MMOPP00HZFW9) mezi statutárním městem Opava  jako 
prodávajícím a Mgr. Lubomírem Tolochem jako kupujícím, jejímž předmětem je prodej 
pozemku zastavěného stavbou garáže parc.č. 2627/96- zastavěná plocha a nádvoří, 
k.ú. Opava - Předměstí za cenu 9.500,00 Kč, tj. 500,00 Kč/m2 (cena dle zásad 
platných do 9.9.2019 )

e) kupní smlouvu (PID MMOPP00HZFUJ) mezi statutárním městem Opava  jako 
prodávajícím a panem Liborem Moslerem jako kupujícím, jejímž předmětem je prodej 
pozemku zastavěného stavbou garáže parc.č. 2627/90 - zastavěná plocha a nádvoří, 
k.ú. Opava - Předměstí za cenu 10.500,00 Kč, tj. 500,00 Kč/m2 (cena dle zásad 
platných do 9.9.2019 )

f) kupní smlouvu (PID MMOPP00HZFX4) mezi statutárním městem Opava  jako 
prodávajícím a Ing. Lenkou Vladařovou jako kupující, jejímž předmětem je prodej 
pozemků zastavěných stavbami garáží parc.č. 2627/99- zastavěná plocha a nádvoří, 
parc.č. 2627/100- zastavěná plocha a nádvoří, parc.č. 2627/102- zastavěná plocha a 
nádvoří, parc.č. 2627/108- zastavěná plocha a nádvoří, parc.č. 2627/110- zastavěná 
plocha a nádvoří,  k.ú. Opava - Předměstí za cenu 48.500,00 Kč, tj. 500,00 Kč/m2 
(cena dle zásad platných do 9.9.2019 )

453/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - převod pozemku z vlastnictví ČR-ÚZSVM
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Taťána Tomšíková

Hlasování: č. 53

Hlasování:
Pro: 34
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 4
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. neschvaluje
úplatný převod pozemků parc.č. 875/144 - ostatní plocha, a parc.č. 875/77 - ostatní 
plocha, k.ú. Kylešovice z vlastnictví ČR -  Úřadu pro zastupování státu ve věcech 
majetkových do vlastnictví Statutárního města Opavy

454/12/ZM/20 Majetkové záležitosti- bezúplatný převod pozemků z vlastnictví ČR-ÚZSVM
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Taťána Tomšíková

Ing. arch. Zelinka: tázal se na danou problematiku

PhDr. Hendrych vysvětlil záležitost a postup ze strany ÚZSVM

Ing. arch. Zelinka: tázal se na rozdílný postup u různých pozemků

p. Tomšíková: vysvětlila postup

Hlasování: č. 54

Hlasování:
Pro: 32
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 6
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města
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1. schvaluje
smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité 
věci (PID MMOPP00HZES0) mezi ČR - Úřadem pro zastupování státu ve věcech 
majetkových jako převodcem a statutárním městem Opava jako nabyvatelem, jejímž 
předmětem je převod  pozemku parc.č. 2881/2- vodní plocha,  k.ú. Kylešovice

2. schvaluje
smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovitým věcem a o zřízení 
věcného práva (PID MMOPP00L9VAP) mezi ČR - Úřadem pro zastupování státu ve 
věcech majetkových jako převodcem a statutárním městem Opava jako nabyvatelem, 
jejímž předmětem je převod  pozemku parc.č. 3073 - ostatní plocha, parc.č. 3074- 
ostatní plocha, parc.č. 3075/1- ostatní plocha, parc.č. 3079- ostatní plocha, parc.č. 3080- 
ostatní plocha, parc.č. 3084- ostatní plocha, parc.č. 3140- ostatní plocha, parc.č. 3152- 
ostatní plocha,  k.ú. Kateřinky u Opavy

3. schvaluje
smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci a o zřízení věcného 
práva (PID MMOPP00L9UM8) mezi ČR - Úřadem pro zastupování státu ve věcech 
majetkových jako převodcem a statutárním městem Opava jako nabyvatelem, jejímž 
předmětem je převod  pozemku parc.č. 875/77 - ostatní plocha,  k.ú. Kylešovice

455/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - souhlasné prohlášení o uznání vlastnického práva
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Taťána Tomšíková

Hlasování: č. 55

Hlasování:
Pro: 31
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 7
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
souhlasné prohlášení o uznání vlastnického práva (PID MMOPP00HZEZ1) mezi 
statutárním městem Opava  a ČR - Státním pozemkovým úřadem, jejímž předmětem 
uznání vlastnického práva ČR- Státního pozemkového úřadu k pozemkům parc.č. 
1958/7 - zahrada, 1958/8 - zahrada, 2933/4 - zastavěná plocha a nádvoří, k.ú. Opava - 
Předměstí

456/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - dodatek č. 2 ke kupní smlouvě, spol. Venkato
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Taťána Tomšíková

Ing. arch. Zelinka: tázal se, proč společnost tak dlouho čekala na vyjádření a závazné stanovisko

Ing. arch. Stanjura: hovořil o nesouladu s územním plánem, město podalo námitku, krajský úřad shledal 
soulad s územním plánem, blíže vysvětlil

Ing. arch. Zelinka: v žádosti se píše, že se čekalo několik měsíců na vydání kladného stanoviska

Ing. arch. Stanjura: Uvedl, že se nejedná o jeho stanovisko, jeho kladné nebylo, nyní již tam cca 1,5 roku na 
daném úseku není

Mgr. Halátek: hovořil o situaci, polyfunkční domy plánované v daném území nebyly v souladu s ÚP v daném 
území, navrhuje nesouhlasné stanovisko a tím ukončit tuto záležitost, dané stavby naruší dané území, 
nejedná se o bytový dům, navržené řešení domů není vhodné s ohledem na umístění bytů

Hlasování o návrhu Mgr. Halátka - neschvaluje: č. 56
Pro: 10
Proti: 3
Zdržel se: 13
Nehlasoval: 12
Návrh nebyl přijat.

Hlasování: č. 57
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Hlasování:
Pro: 22
Proti: 3
Zdrželo se: 6
Nehlasovalo: 7
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
dodatek č. 2 (PID MMOPP00L9VRC) ke kupní smlouvě uzavřené dne 24.6.2016 mezi 
statutárním městem Opava jako prodávajícím  a společnostmi KP REAL SOLICITATION 
s.r.o. a Venkato Invest s.r.o. jakožto kupujícími, jejímž předmětem je prodloužení lhůty 
zahájení výstavby na pozemku parc.č. 2349/35, k.ú. Opava - Předměstí  do 19.4.2021 

457/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - záměr prodeje pozemku v lokalitě Sadová - Mostní
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Taťána Tomšíková

Hlasování: č. 58

Hlasování:
Pro: 30
Proti: 0
Zdrželo se: 2
Nehlasovalo: 6
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. neschvaluje
záměr prodeje pozemku parc.č.  1802- zahrada, k.ú. Opava - Předměstí

458/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - záměr prodeje části pozemku v areálu na ulici Krnovská, 
Opava
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Bc. Dalibor Majdanics

Hlasování: č. 59

Hlasování:
Pro: 30
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 8
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. neschvaluje
záměr prodeje části pozemku parc.č. 2157/1 - ostatní plocha, k.ú. Opava - Předměstí, 
dle zákresu v přiloženém snímku katastrální mapy

459/12/ZM/20 Majetkové záležitosti - záměr odkupu pozemku ul. Rybářská
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Ing. Radka Honková

Hlasování: č. 60

Hlasování:
Pro: 32
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 6
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města
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1. neschvaluje
odkup pozemku parc.č. 255/1 - zahrada, k.ú. Opava - Předměstí za kupní cenu 
2.000.000,00 Kč

460/12/ZM/20 Nabídka na odkoupení nemovitosti, Praskova 457/1, Opava
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Mgr. Ivana Sýkorová

Hlasování: č. 61

Hlasování:
Pro: 31
Proti: 0
Zdrželo se: 1
Nehlasovalo: 6
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. neschvaluje
koupi pozemku parc. č. 508/2 zastavěná plocha a nádvoří ležícího v katastrálním území 
Opava-Město, jehož součástí je budova č.p. 457 jiná stavba, nacházející se v části obce 
Město na adrese Opava, Praskova 457/1, na základě nabídky od všech spoluvlastníků 
předmětného pozemku 

461/12/ZM/20 Kupní smlouva, k.ú. Opava - Předměstí, Dukelská kasárna část B
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Mgr. Ivana Sýkorová

Mgr. Halátek: Uvedl, že je zájmem realizovat výstavbu v kasárnách, ale materiál není nejlépe zpracovaný.
Záměr byl naposledy zveřejněn v červenci, ale netuší proč. Hovořil o nabídkách. Rozdíl je jen v cenách, 
architektonicky rozdíl dle něj moc není. Byl kontaktován neúspěšným žadatelem, na zasedání je přítomen 
právní zástupce daného žadatele, který se může k záležitosti vyjádřit. Neúspěšný žadatel ještě nebyl 
kontaktován ze strany města, že je neúspěšný. Požádal o informaci, proč se vyhlásil nový záměr. Proč tam 
není protokol o otevírání obálek? Chybí mu tam jasné argumenty pro výběr nabídky.

Mgr. Vltavský: Hovořil o změně záměru. Byla rozjednána směna s Ministerstvem obrany a předpokládalo se, 
že bude mít město k dispozici i kousek pozemku u trafostanice. Bohužel tato směna se nedokončila, tudíž se 
musel znovu udělat záměr, kde chybí kousek pozemku u trafostanice, zbytek záměru je zcela totožný jako ty 
dřívější.
V materiálu je přiložen zápis z pracovní skupiny, kde je vše popsáno. O vysvětlení architektonicky lepšího 
ztvárnění požádá někoho z odborníků. Dále uvedl, že v minulém týdnu telefonicky hovořil se zástupcem 
neúspěšného žadatele a sdělil mu, že do zastupitelstva jde materiál, kde je uvedeno, že jejich nabídka je 
druhá a jakmile zastupitelstvo rozhodne, bude o výsledku písemně informován. Písemná informace nebyla 
poslána, když zastupitelstvo ještě závěr nepřijalo, ale telefonicky byli informováni o tomto postupu.

Ing. Veselý: Domnívá se, že takto nemá vypadat zásadní materiál. Bylo přislíbeno, že budou informováni 
průběžně. Měli být seznámeni s nabídkami. Hovořil o přílohách materiálu.
Byla vypsána soutěž, která neměla parametry soutěže. Hovořil o termínech podání nabídek, otvírání obálek a 
vyhodnocování nabídek. Nejsou předloženy nabídky obou společností. Není výpis z obchodního rejstříku. 
Jsou předloženy jen některé podklady.
Chybí mu tam podklady - není protokol z otvírání nabídek, nejsou podpisy a datum ukončení na zápisu, 
nejsou nabídky. Dokud nebudou předloženy veškeré podklady, není možno hlasovat. Upozornil, že rozdíl 
v ceně je pouhé 2 Kč/m2. Navrhuje odročit.

Ing. Navrátil: Je rád, že se konečně daří vyřešit situaci v rámci Dukelských kasáren. Hovořil o průběhu 
přípravy a průběhu vyhodnocení nabídek. Hovořil o nabídkách z minulosti v rámci minulého volebního období. 
Je rád, že má investor zájem vložit peníze do daného projektu a přinést nové bydlení do města.

Ing. arch. Stanjura: Uvedl, že dané nabídky se liší poměrně značně zejména prostorovým řešením, 
prostupností celého území, nabídky vycházeli ze studie Atelier 38, která byla zadána předchozím vedením, 
skupina JTA má stejné prostorové řešení jako daná studie, liší se jen architektonickým řešením. Hovořil o 
jednání pracovní skupiny při hodnocení nabídek, došlo k výzvě k doplnění u firmy JTH, aby bylo možno 
porovnávat dané nabídky z architektonického hlediska.

Mgr. Vltavský: Nejednalo se o soutěž, pouze byl vypsán záměr, kde byly doplněny podmínky, za kterých je 
město ochotno areál prodat. Hovořil o termínu podání nabídek. O otvírání obálek byl pořízen protokol, 
obsahovali studii a nabídku ceny. Studie řešili veškeré záležitosti, které byly v zadání. Hovořil o ceně za m2. 
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Hovořil o výzvě na doplnění nabídek, aby bylo možno vše vzájemně porovnat. Kupní smlouva obsahuje hodně 
podmínek města, druhá strana s podmínkami souhlasí.

Ing. Juříček: Hovořil o jeho snaze získat investora pro Dukelské kasárny. Dostal tip na kvalitního 
investora /druhá nabídka v pořadí/. Domnívá se, že rozdíl 2 Kč je velmi nízký rozdíl na výběr. Důležité je, zač 
se budou byty prodávat či pronajímat.
Doporučuje odročit a zvolit jinou metodu - jednací řízení s uveřejněním nebo soutěžní dialog mezi oběma 
firmami. Klíčová je konečná cena, aby byla přístupná pro mladé lidi.

PhDr. Hendrych: Konečná cena je na investorovi, do toho nemůžeme mluvit. Toto ovlivní trh. Nemá se jednat 
o sociální bydlení (lokalita B).

Ing. Navrátil: Hovořil o rozhodnutí, jak má vypadat lokalita A a lokalita B. Město může říci, jak má lokalita 
vypadat, ale nemůže říkat, za kolik bude byty prodávat či pronajímat. Lokalita A je dostupné bydlení pro 
mladé, seniory, komunitní bydlení. Veškeré materiály byly průběžně v radě města. Hovořil o nabídkách i o 
dřívější nabídce od firmy Trimex. Domnívá se, že vše bylo předloženo. Nikdo z opozice nechtěl jakékoliv 
vysvětlení.

Ing. Veselý: Uvedl, že není důvod brečet, ale je vhodné jednat s opozicí předem. Hovořil o podkladech pro 
členy zastupitelstva. Tázal se na protokol o otvírání obálek. Jaké šli dopisy na JTH či JTA? Nesedí termíny. 
Chybí výpisy z obchodního rejstříku. Chybí znalecký posudek na kasárny. Chybí podklady pro jasné 
rozhodnutí. Doporučuje doplnit podklady, aby bylo jasně dané, že je výběr správný.

Navrhuje odročit a projednat v mimořádném termínu.

PhDr. Hendrych vyhlásil 5 minutovou přestávku.

Přestávka od 15,34 minut - do 16,05 hodin.

Ing. Křupala: požádal, aby byly obě nabídky v materiálu, neříká, která je lepší
Jestli dobře pochopil, tak pracovní skupina byla definována již dříve, než se měly otevírat obálky, pro přípravu 
celého projektu. Bylo by vhodnější mít v hodnotící skupině i opozici či mít skupinu jmenovanou.

Ing. Juříček: Hovořil o možnostech výběru metody prodeje, probral to s paní ministryní pro místní rozvoj, je 
možný soutěžní dialog. Doporučuje toto využít.

Bc. Černohorský: Hovořil o jeho zájmu o dukelky. Zajímám jej, jak bude hlasovat klub Piráti a Opavané.

Ing. Veselý: Neviděl nabídku, nemůže se k ní vyjádřit. Zpochybnil činnost pracovní skupiny či skupiny pro 
otvírání obálek. Nabídka je pěkná, ale zároveň může vzbuzovat pochybnost. Tázal se na daň z převodu 
nemovitostí.
Hovořil o možnostech města spolupracovat na daném projektu.
Přemýšlel o rizicích, které mohou nastat jak pro město, tak pro investora. Je potřeba se nad smlouvou sejít a 
najít všechna rizika.

Ing. Stanjura: Daň z převodu nemovitosti se má rozhodnout v půlce září ve sněmovně a pak nebude.

Ing. Navrátil: Musí uznat, že Ing. Veselý má v dané oblasti nadhled. Hovořil o různých nabídkách, město nemá 
podnikat.

Ing. Juříček: potvrdil slova Ing. Stanjury, 15. 9. to bude řešit sněmovna a bude daň zrušena

PhDr. Hendrych: doplnil, že to ještě musí podepsat prezident a až poté, to bude ve sbírce zákonů

Ing. Veselý: Hovořil o smlouvě, po složení kupní ceny se investor stane vlastníkem pozemků a může si tam 
stavět, co chce. Můžou nastat různé scénáře, kdy město nebude mít vliv.

Mgr. Kubný: Hovořil o obsahu smlouvy, kdy jsou podmínky dané. Po dobu 4 let je investor svázán 
podmínkami smlouvy, když nezačne, může město získat pozemky znovu za danou cenu zpět. Do osmi let 
musí být projekt hotov.

Ing. Doupal: hovořil o připomínkách Ing. Veselého,

Ing. arch. Zelinka: hovořil o smlouvě, kde se hovoří o součinnosti při stavebním řízení

Diskuse (Ing. Navrátil, ing. arch. Zelinka - jedná se o spolupráci obou stran na daném projektu, nelze ovlivnit 
státní správu)
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Mgr. Halátek:  Požádal o písemnou odpověď k následujícím dotazům:
1. Kdy byl schválen záměr, kdy vyvěšen, svěšen?
2. Kdy bylo jmenování komise pro otevírání obálek?
3. Protokol z otevírání obálek
4. Jmenování hodnotící komise
5. Protokol z hodnocení nabídek, včetně všech doprovodných materiálů
6. Zaslání kompletních nabídek včetně doplnění, které bylo vyžádáno
7. Materiály, kdy to bylo projednáno na radě

Ing. Navrátil: požádal o podporu daného bodu i ze strany bývalého koaličního uskupení Piráti a Opavané, 
neboť se jedná o dlouhodobě řešený bod a věří, že se na podpoře daného záměru nic nemění

PhDr. Hendrych o vystoupení požádal právní zástupce firmy JTH Holding p. Marek Andrášek.

Hlasování o umožnění vystoupení p. Andráška, zástupce JTH Holding, není občan města: č. 62
Pro: 26
Proti: 0
Zdržel se: 1
Nehlasoval: 11
Návrh byl přijat.

p. Andrášek: Hovořil o pochybnostech o výběru způsobu prodeje městského majetku. Uvedl, že v případě jiné 
metody prodeje majetku, je jeho klient přistoupit k jiné formě prodeje s tím, že benefit pro město by mohl být o 
5 mil. vyšší. Hovořil o podkladech materiálu, kdy nezjistil, v čem bylo architektonické řešení vítěze lepší. 
Nenalezl kritéria a jejich váhy při tomto porovnávání. Vznesl pochybnosti o hodnocení nabídek.

Ing. Veselý: Doporučuje svolat urychleně poradu koalice a pak rozhodněme o odročení. Pošlete všem 
materiály, které požadoval Mgr. Halátek, vypořádejte se s připomínkami protistrany a svolejte mimořádné 
zasedání, vypořádejme se s tímto materiálem pořádně.

Ing. Juříček: Uvedl, že dal návrh na usnesení - odročit a vyzvat firmy k soutěžnímu dialogu, kdy se může 
vysoutěžit cena i obchodní podmínky.

Přestávka od 16,49 hodin - 17,25 hodin.
Odešel Ing. Křupala a Ing. Paláček.

PhDr. Hendrych: před přestávkou byl procedurální návrh o odročení

Hlasování o návrhu Ing. Veselého - odročení projednání bodu: č. 63
Pro: 17
Proti: 1
Zdržel se: 12
Nehlasoval: 7
Návrh nebyl přijat.

Hlasování č. 64 bylo zpochybněno.

PhDr. Hendrych ukončil rozpravu.

Ing. Juříček uvedl, že navrhoval soutěžní dialog.

Ing. Navrátil uvedl, že toto není v tomto případě možno využít.

Hlasování o původním návrhu: č. 65

Hlasování:
Pro: 22
Proti: 11
Zdrželo se: 2
Nehlasovalo: 2
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
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kupní smlouvu MMOPP00LDDQJ mezi statutárním městem Opava jako prodávajícím 
a JTA exclusive, spol. s r.o., se sídlem Petřkovická 861/5, Petřkovice, 725 29 Ostrava, 
IČ 28619935

462/12/ZM/20 Kupní smlouva, k.ú. Opava - Předměstí, přístavba u zimního stadionu
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Mgr. Ivana Sýkorová

Ing. Veselý: Tázal se, zda se jedná o celou důvodovou zprávu. Hovořil o záležitosti firmy Opex. V dané věci 
probíhá soudní řízení, dříve to bylo několikráte neschváleno. Tázal se na soudní spor, který se tohoto týká.

Mgr. Kubný: soudní spor probíhá, bylo odročeno jednání za účelem nalezení shody, je zde předpoklad, že 
řízení neskončí u okresního soudu, soudní řízení je přerušeno za účelem nalezení mimosoudního vyřešení 
sporu a toto je zde předloženo

Ing. Veselý: Tázal se, proč to nebylo uvedeno v důvodové zprávě.

Ing. Navrátil: soud byl přerušen, jedná se o přístavbu autosalonu k zimnímu stadionu, soud doporučuje 
mimosoudní dohodu

Ing. Veselý: Tázal se, proč není doložena kresba, proč tam není více informací. Domnívá se, že stavba byla 
ještě na cizím majetku, město stavbu získalo i s touto přístavbou. Tázal se, zda je písemné vyjádření vlastníka 
k akceptaci ceny.

Ing. Navrátil: citoval rozsudek soudu, kde se vysvětluje důvod vhodnosti mimosoudní dohody

Ing. Veselý: toto mohlo být v příloze, zároveň neví, co si kupujeme a zda to znamená, že již nic nebude 
požadovat a dokdy vyklidí prostor apod.

Ing. Navrátil: poté, co to bude schváleno v ZMO, to může být předloženo k soudu k akceptaci pro mimosoudní 
spor

Ing. arch. Zelinka: hovořil o znaleckém posudku, stavba byla povolena jako dočasná, tázal se, zda je platná 
stále nájemní smlouva, která zajišťuje dočasnost stavby, jinak by tam již stavba neměla stát
Domnívá se, že je cena vysoká, spíše by doporučoval cenu administrativní. Jestli není nájemní smlouva, tak 
by dočasná stavba měla být odstraněna.

Ing. Navrátil: Domnívá se, že jednání nikam nepovedou a bude se město stále soudit a nelze odhadnout, jak 
dlouho budou řízení trvat a tudíž nebude možná rekonstrukce zimního stadionu.

Mgr. Kubný: Potvrdil slova pana primátora, buď se tímto postupem uvolní ruce městu pro další projekt, nebo 
se bude jednat o dlouhodobý soudní spor. V rámci soudního sporu bude těžké dokazování, zda se jedná o 
součást stavby či není.

Ing. Veselý: Tázal se na vyjednávání v dané věci.

Mgr. Kubný: Právní zástupce je firma AGM Partners (JUDr. Cák)

Ing. Veselý: Tázal se, zda byl vybírán nájem za bezesmluvní užívání.

PhDr. Hendrych: Nájem nebyl placen nikdy, toto se musí řešit.

Ing. Stanjura: Pochopil, že výhodu bude mít spíše protistrana, důvod je urychlit projekt zimního stadionu.

PhDr. Hendrych: Hovořil o doporučení soudu.

Diskuse (Ing. Stanjura, PhDr. Hendrych)

Ing. Juříček: Hovořil o nutnosti vymáhat bezesmluvní užívání, jako započtení.

PhDr. Hendrych: bezesmluvní užívání se může vymáhat jen cca 3 roky zpětně

Ing. Navrátil: jedná se o spor, který se táhne mnoho let, soud něco doporučil, zájmem města je dořešit zimní 
stadion, ne se dále několik let soudit.

Ing. arch. Zelinka: Nedostal odpověď, na jak dlouho byla uzavřena nájemní smlouva. Tázal se, proč se nevzal 
jiný odhadce, když porovná odhadce v dalším bodě.
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PhDr. Hendrych: Smlouva byla uzavřena ještě s HC Slezan na 50 let.

Ing. Navrátil: To znamená, že po dobu 50 let město nemůže nic odstranit.

Ing. Juříček: Pohledávky se můžou započíst. Alespoň něco.

PhDr. Hendrych: je možno toto doplnit do usnesení - tři roky zpětně podle zásad plus příslušenství

V usnesení bude doplněna částka tříletého nájmu plus penále a toto bude odečteno z kupní smlouvy.

Mgr. Kubný: Zastupitelstvo musí přesně určit cenu, nelze stanovit kupní cenu jiným orgánem než ZMO. 
Provedl propočet - 3x20 tis. Kč, penále 3x6 tis. Kč = celkem 78 tis. Kč

Ing. Juříček: Hovořil o možnostech výpočtu dle sazby nájemného.

PhDr. Hendrych: je nutno přesně určit částku

Diskuse (Ing. Juříček, PhDr. Hendrych)

Ing. Veselý: prostor je na fyzickou osobu, dříve na právnickou osobu v likvidaci, tázal se, zda není fyzická 
osoba v exekuci
V případě, že není placen nájem, tak je smlouva neplatná a neúčinná.

PhDr. Hendrych: tázal se, zda lze jinak vymoci bezesmluvní užívání

Mgr. Kubný: uvedl, že v rámci dohody je uvedeno, že tímto je vše mezi stranami vyřešeno a již nebude nic 
vyžadováno, tudíž by další nároky ze strany města nebyly akceptovány

PhDr. Hendrych: tímto je to jasně vysvětleno

Hlasování o původním návrhu: č. 66

Hlasování:
Pro: 23
Proti: 4
Zdrželo se: 6
Nehlasovalo: 4
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
kupní smlouvu MMOPP00LUI8X mezi Josefem Matuščíkem, bytem 746 01 Opava, 
Předměstí, Zacpalova 430/25 jako prodávajícím a statutárním městem Opava, jako 
kupujícím

2. schvaluje
Rozpočtové opatření č. 2020/014/Z

ve výdajích - odbor majetku města

oddělení správy a evidence budov

budovy, haly a stavby - výkup budovy 
(3639,6121,000000000,0051,0000000000000) + 3.400.000,00 Kč

ve výdajích - odbor majetku města

oddělení správy a evidence pozemků

pozemky
(3639,6130,000000000,0052,0000000000000) - 3.400.000,00 Kč

463/12/ZM/20 Kupní smlouva, k.ú. Opava - Předměstí, Malý a Velký
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Mgr. Ivana Sýkorová

Hlasování č. 67
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Hlasování:
Pro: 32
Proti: 0
Zdrželo se: 3
Nehlasovalo: 2
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
kupní smlouvu MMOPP00LDE2O mezi statutárním městem Opava jako 
prodávajícím a MALÝ A VELKÝ, spol. s r.o., se sídlem Janská 1660/28, 746 01 
Opava - Předměstí, IČ: 44738633 jako kupujícím

464/12/ZM/20 Kupní smlouva, k. ú. Podvihov
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Mgr. Ivana Sýkorová

Hlasování: č. 68

Hlasování:
Pro: 33
Proti: 0
Zdrželo se: 2
Nehlasovalo: 2
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
kupní smlouvu MMOPP00LUID8 mezi statutárním městem Opava, jako kupujícím 
a TEMPO, obchodní družstvo, se sídlem Horní náměstí 104/1, 746 01 Opava, 
IČ: 00032417 jako prodávajícím

2. schvaluje
Rozpočtové opatření č. 2020/015/Z
ve výdajích - odbor majetku města
oddělení správy a evidence budov
budovy, haly a stavby - výkup budovy TEMPO
(3639,6121,000000020,0051,0000000000000)            + 950.000,00 Kč
(3639,6121,000000000,0051,0000000000000)            + 310.000,00 Kč

ve výdajích - odbor majetku města
oddělení správy a evidence pozemků
pozemky
(3639,6130,000000000,0052,0000000000000)           - 310.000,00 Kč

ve výdajích - MČ Podvihov
rezerva městské části
(6409,5901,000000020,0820,0000000000000)            - 950.000,00 Kč

465/12/ZM/20 Prominutí úroků z prodlení - užívání nebytových prostor (bývalá Alhambra)
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Mgr. Ivana Sýkorová

Ing. Hlaváčová: vyjádřila názor FV, kdy se má prominout celá částka ve výši cca 705 tis. Kč a k zaplacení 
zůstává 46 144, 98 Kč + příslušenství

Ing. arch. Zelinka: chtěl upozornit na rozpor s usnesením

PhDr. Hendrych: shrnul důvod odročení na minulém zasedání, dle bývalé legislativy jsou úroky velmi vysoké a 
dle současné právní úpravy by se jednalo o jinou částku, návrh rady je odpuštění 50% dané částky s úhradou 
do konce roku

Ing. Stanjura: hovořil o návrhu rady a o návrhu FV, ačkoliv to vypadá jako odpuštění, tak to není odpuštění 
vlastně ničeho, podporuje návrh FV
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PhDr. Hendrych: domnívá se, že je nutný přístup řádného hospodáře

Ing. arch. Zelinka: Navrhuje hlasovat o návrhu FV

Hlasování o návrhu FV - odpustit částku 705 460,78 Kč, ponechat 46 144,- a soudní náklady: č. 69
Pro: 19
Proti: 0
Zdržel se: 14
Nehlasoval: 4
Návrh nebyl přijat.

Hlasování o původním návrhu: č. 70

Hlasování:
Pro: 21
Proti: 2
Zdrželo se: 11
Nehlasovalo: 3
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
prominutí části úroků z prodlení ve výši 375.802,88 Kč panu Oldřichu Jaškovi, bytem 
Polní 3A, 746 01 Opava, vzniklých z nezaplaceného nájemného za užívání nebytových 
prostor dle Smlouvy o nájmu nebytových prostor ze dne 30. 4. 1997 uzavřené mezi 
Statutárním městem Opava jako pronajímatelem a Oldřichem Jaškem, IČO: 48831298 
jako nájemcem s podmínkou uhrazení zbývající části úroků ve výši 375.802,88 Kč 
+ náklady soudního řízení ve výši 14.400,00 Kč nejpozději do 31. 12. 2020

466/12/ZM/20 Smlouva o nájmu a provozování kanalizací - Dodatek č. 2
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Pavlína Černohorská

Hlasování: č. 71

Hlasování:
Pro: 35
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 2
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
dodatek č. 2 (PID: MMOPP00K3ZY8) ke smlouvě o nájmu a provozování kanalizací 
č. 575930/KNS/OP/2018 ze dne 23. 10. 2018 (PID: MMOPP00IT8FO), mezi statutárním 
městem Opava a společností Severomoravské vodovody a kanalizace Ostrava a.s., 
je uzavírán za účelem upřesnění splatnosti nájemného a upřesnění nákladů 
provozovatele, které nejsou zahrnovány do ceny pro stočné

467/12/ZM/20 Účelové dotace z rozpočtu SMO na poskytování sociálních a souvisejících služeb 
na rok 2020 - dodatek č. 1 ke smlouvě
písemně předkládá PhDr. Igor Hendrych, Ph.D.
zpracoval Mgr. Monika Čermínová

Hlasování: č. 72

Hlasování:
Pro: 36
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 1
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města
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1. schvaluje
dofinancování sociálních a souvisejících služeb z rozpočtu statutárního města Opavy 
na rok 2020 ve výši 385.787,00 Kč - viz příloha č. 1, která tvoří nedílnou součást 
tohoto usnesení

2. schvaluje
a) dodatek č. 1 (MMOPP00DKPCE) ke smlouvě (MMOPP00D680F), mezi statutárním 

městem Opava a organizací Armáda spásy v ČR, z.s. se sídlem Petržílkova 2565/23, 
Stodůlky, 158 00 Praha, IČ 40613411, zastoupenou Frankem Robertem 
Gjeruldsenem, pplk., národním velitelem, ve výši 17.500,00 Kč

b) dodatek č. 1 (MMOPP00DKPBJ) ke smlouvě  (MMOPP00D685Q), mezi statutárním 
městem Opava a organizací Armáda spásy v ČR, z.s. se sídlem Petržílkova 2565/23, 
Stodůlky, 158 00 Praha, IČ 40613411, zastoupenou Frankem Robertem 
Gjeruldsenem, pplk., národním velitelem, ve výši 34.000,00 Kč

c) dodatek č. 1 (MMOPP00DKP68) ke smlouvě (MMOPP00D63RN), mezi statutárním 
městem Opava a organizací Charita Opava se sídlem Přemyslovců 13/26, Jaktař, 
747 07 Opava, IČ 43964591, zastoupenou Janem Hanušem, ředitelem, 
ve výši 167.250,00 Kč

d) dodatek č. 1 (MMOPP00DKP5D) ke smlouvě (MMOPP00D634U), mezi statutárním 
městem Opava a organizací Vila Vančurova o.p.s. se sídlem Vančurova 1217/5, 
Předměstí, 746 01 Opava, IČ 02250152, zastoupenou Miroslavem Glosem, MBA, 
ředitelem, ve výši 167.037,00 Kč

e) Změnu rozpisu rozpočtu č. ZRR/2020/013/Z

ve výdajích - odbor sociálních věcí

Armáda spásy - nízkoprahové denní centrum

(4374,5222,000000000,0040,0000153230000) + 17.500,00 Kč

Armády spásy - noclehárna pro muže

(4374,5222,000000000,0040,0000153230000) + 34.000,00 Kč

Charita Opava - hospicová jednotka Pokojný 
přístav
(3545,5223,000000000,0040,0000111230000) + 167.250,00 Kč

Vila Vančurova - domov pro seniory

(4350,5221,000000000,0040,0000179230000) + 167.037,00 Kč

rezerva na dotace

(6409,5901,000000000,0040,0000000230000) - 385.787,00 Kč

468/12/ZM/20 Schválení dodatku č.4 ke smlouvě - Komerční banka a.s.
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Ing. Lenka Grigarová

Blok primátora od 18,19 hodin

Ing. Grigarová uvedla daný bod a vysvětlila záležitost. Město neumělo zaručit čerpání úvěru vzhledem 
k posunu čerpání na stavbu. Splaceno musí být ve stejném termínu.

Hlasování: č. 73

Hlasování:
Pro: 31
Proti: 0
Zdrželo se: 1
Nehlasovalo: 5
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
Dodatek č.4  MMOPP00CVGM9 ke smlouvě o revolvingovém úvěru 
(MMOPP00CWLGD) a příslušných dodatků) mezi statutárním městem Opava jako 
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klientem a Komerční bankou, a.s. se sídlem Na Příkopě 33 čp. 969, IČ 45317054,  jako 
bankou 

469/12/ZM/20 Záměr přijetí úvěru
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Ing. Lenka Grigarová

Ing. Navrátil: Vysvětlil záležitost - jedná se o dotační akci na kanalizaci Komárov, Suché Lazce a dále další 
stavby uvedené v důvodové zprávě. Úvěr je na profinancování daných projektů. Hovořil o podmínkách úvěru.

Ing. Juříček: Nevěřil tomu, že se během svého mandátu zadluží město ve výši 400 mil. Kč. Snížil by výši úvěru 
na 200 mil. Kč.

Ing. Grigarová vysvětlila záležitost, hovořila o podmínkách, které se budou soutěžit. Dlouhodobý úvěr by byl 
na 200 mil. Kč se splatností 15 let.

Mgr. Halátek: Nevidí v záměru úvěru všechny vize, které jsou považovány za strategické investice. Tázal se, 
kde vezmeme finance na tyto projekty?

Ing. Navrátil: V tomto případě se jedná o úvěr na věci dotační, které jsou připraveny. Na další záležitosti se 
budou hledat úspory či příjmy v rámci prodejů pozemků apod.

Ing. Navrátil se tázal Ing. Juříčka, zda se z jeho strany jednalo o návrh.

Ing. Juříček: ano, revolving ve výši 200 mil. Kč, zůstatek 100 mil. Kč

Hlasování o návrhu Ing. Juříčka: č. 74
Pro: 13
Proti: 2
Zdržel se: 15
Nehlasoval: 7
Návrh nebyl přijat.

Hlasování o původním návrhu: č. 75

Hlasování:
Pro: 20
Proti: 5
Zdrželo se: 10
Nehlasovalo: 2
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
záměr přijeti externích zdrojů - úvěru na financování investičních akcí do výše 
revolvingového úvěru ve výši 400 mil. Kč se zůstatkem ke dni 31.12.2023 ve výši 
200 mil. Kč se splatností 15 let (31.12.2038) pravidelnými čtvrtletními splátkami 
od 31.3.2024

470/12/ZM/20 Dotace ostatní - Železniční modeláři ve Lhotě, z.s. - modelové kolejiště
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Ing. Lenka Grigarová

Hlasování: č. 76

Hlasování:
Pro: 29
Proti: 2
Zdrželo se: 3
Nehlasovalo: 2
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. bere na vědomí
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žádost o finanční dotaci spolku Železniční modeláři ve Lhotě, z.s.  se sídlem Jubilejní 
295, 747 62 Mokré Lazce, IČ 03646157, na projekt modelového kolejiště, ve výši 
150.000,00 Kč

2. schvaluje
a) finanční dotaci spolku Železniční modeláři ve Lhotě, z.s.  se sídlem Jubilejní 295, 

747 62 Mokré Lazce, IČ 03646157, na projekt modelového kolejiště, ve výši 
15.000,00 Kč

b) smlouvu o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu statutárního města Opavy 
MMOPP00CVPU, mezi statutárním městem Opava jako poskytovatelem dotace 
a spolkem  Železniční modeláři ve Lhotě, z.s.  se sídlem Jubilejní 295, 747 62 Mokré 
Lazce, IČ 03646157, zastoupeným  Milanem Tomkem, předsedou, na projekt 
modelového kolejiště, ve výši 15.000,00 Kč

c) Změnu rozpisu rozpočtu č. ZRR/2020/014/Z
ve výdajích - odbor finanční a rozpočtový
Dotace ostatní
(6409,5901,000000000,0020,0002990000000)    - 15.000,00 Kč

Železniční modeláři ve Lhotě, z.s.
(3900,5222,000000000,0020,0000625000000)    + 15.000,00 Kč

471/12/ZM/20 Dotace ostatní - CHRONEA WORKS s.r.o. - Opavská staletí - hrad a zámek
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Ing. Lenka Grigarová

Hlasování: č. 77

Hlasování:
Pro: 31
Proti: 2
Zdrželo se: 4
Nehlasovalo: 0
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. bere na vědomí
žádost o finanční dotaci společnosti CHRONEA WORKS s.r.o. se sídlem Krnovská 
14/13, Předměstí, 746 01 Opava, IČ 04644964, na náklady souvisejí s projektem 
Opavská staletí - hrad a zámek, ve výši 140.000,00 Kč

2. neschvaluje
finanční dotaci společnosti CHRONEA WORKS s.r.o. se sídlem Krnovská 14/13, 
Předměstí, 746 01 Opava, IČ 04644964, na náklady souvisejí s projektem Opavská 
staletí - hrad a zámek, ve výši 140.000,00 Kč

472/12/ZM/20 Dotace ostatní - Tělocvičná jednota Sokol Opava - nástavba skladovací haly na 
Tyršově stadionu
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Ing. Lenka Grigarová

Hlasování: č. 78

Hlasování:
Pro: 32
Proti: 1
Zdrželo se: 2
Nehlasovalo: 2
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. bere na vědomí
žádost o finanční dotaci Tělocvičné jednoty Sokol Opava se sídlem Boženy 
Němcové 2309/22, Předměstí, 746 01 Opava, IČ 13643185, na náklady související 
s nástavbou skladovací haly na Tyršově stadionu, ve výši 2.277.269,00 Kč

Zápis [12/ZM/7.9.2020]

Stránka 40 z 50



2. neschvaluje
finanční dotaci Tělocvičné jednotě Sokol Opava se sídlem Boženy Němcové 2309/22, 
Předměstí, 746 01 Opava, IČ 13643185, na náklady související s nástavbou skladovací 
haly na Tyršově stadionu, ve výši 2.277.269,00 Kč

473/12/ZM/20 Dotace ostatní - Tělovýchovná jednota Slezan Opava, z.s.- pořízení 2ks planší 
(šerm)
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Ing. Lenka Grigarová

Hlasování: č. 79

Hlasování:
Pro: 34
Proti: 0
Zdrželo se: 2
Nehlasovalo: 1
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. bere na vědomí
žádost o finanční dotaci Tělovýchovné jednoty Slezan Opava, z.s. se sídlem Boženy 
Němcové 1/20, Předměstí, 746 01 Opava, IČ 42869196, na náklady související 
s pořízením 2ks planší, ve výši 95.000,00 Kč

2. schvaluje
a) finanční dotaci Tělovýchovné jednotě Slezan Opava, z.s. se sídlem Boženy Němcové 

1/20, Předměstí, 746 01 Opava, IČ 42869196, na náklady související s pořízením 2ks 
planší, ve výši 50.000,00 Kč.

b) smlouvu o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu statutárního města Opavy 
MMOPP00CVGG3, mezi statutárním městem Opava jako poskytovatelem dotace 
a Tělovýchovnou jednotou Slezan Opava, z.s.  se sídlem Boženy Němcové 1/20, 
746 01 Opava, IČ 42869196, zastoupenou Ing. Karlem Záleským, předsedou, 
na náklady související s pořízením 2 ks planší, ve výši 50.000,00 Kč

c) Změnu rozpisu rozpočtu č. ZRR/2020/015/Z
ve výdajích - odbor finanční a rozpočtový
Dotace ostatní
(6409,5901,00000000,0020,0002990000000)    - 50.000,00 Kč

Tělovýchovná jednota Slezan Opava
(3419,5222,00000000,0020,0000356000000)   + 50.000,00 Kč

474/12/ZM/20 Dotace ostatní - Janáčkův máj, o.p.s. - Symfonický koncert - zrušení koncertu
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Ing. Lenka Grigarová

Hlasování: č. 80

Hlasování:
Pro: 35
Proti: 0
Zdrželo se: 1
Nehlasovalo: 1
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. bere na vědomí
Informaci společnosti Janáčkův máj, o.p.s. se sídlem 28. října 2556/124, Moravská 
Ostrava, 702 00 Ostrava, IČ 26807882, o zrušení koncertu Vokálně - instrumentální 
koncert Beethovenův velký současník a obnovená premiéra jeho díla v rámci 
Mezinárodního hudebního festivalu Leoše Janáčka v kostele sv. Vojtěcha v Opavě, ve 
výši 100.000,00 Kč

2. schvaluje
a) 
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vratku finanční dotace společnosti Janáčkův máj, o.p.s. se sídlem 28. října 2556/124, 
Moravská Ostrava, 702 00 Ostrava, IČ 26807882, z důvodu zrušení koncertu Vokálně 
- instrumentální koncert Beethovenův velký současník a obnovená premiéra jeho díla 
v rámci Mezinárodního hudebního festivalu Leoše Janáčka v kostele sv. Vojtěcha 
v Opavě, ve výši 100.000,00 Kč

b) Změnu rozpisu rozpočtu č. ZRR/2020/016/Z
ve výdajích - odbor finanční a rozpočtový
dotace ostatní
(6409,5901,00000000,0020,0002990000000) + 100.000,00 Kč

Janáčkův máj, o.p.s.
(3312,5221,00000000,0020,0000266000000)  - 100.000,00 Kč

475/12/ZM/20 Dotace ostatní - Armáda spásy v České republice, z. s. - Domov Přístav
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Ing. Lenka Grigarová

Hlasování: č. 81

Hlasování:
Pro: 34
Proti: 0
Zdrželo se: 2
Nehlasovalo: 1
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. bere na vědomí
žádost o finanční dotaci Armády spásy v České republice, z. s. se sídlem 
Petržílkova 2565/23, Stodůlky, 158 00 Praha, IČ 40613411, na náklady související 
s umístěním občanů Opavy v Domově Přístav Ostrava - Kunčičky, ve výši 90.000,00 Kč

2. schvaluje
a) finanční dotaci Armádě spásy v České republice, z. s. se sídlem Petržílkova 2565/23, 

Stodůlky, 158 00 Praha, IČ 40613411, na náklady související s umístěním občanů 
Opavy v Domově Přístav Ostrava - Kunčičky, ve výši 20.000,00 Kč

b) smlouvu o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu statutárního města Opavy 
MMOPP00CVGLE, mezi statutárním městem Opava jako poskytovatelem dotace 
a Armádou spásy v České republice, z. s.  se sídlem Petržílkova 2565/23, Stodůlky, 
158 00 Praha, IČ 40613411, zastoupenou Frankem Robertem Gjeruldsenem, 
národním velitelem, na náklady související s umístěním občanů Opavy v Domově 
Přístav Ostrava - Kunčičky, ve výši 20.000,00 Kč

c) Změnu rozpisu rozpočtu č. ZRR/2020/017/Z
ve výdajích - odbor finanční a rozpočtový
Dotace ostatní
(6409,5901,000000000,0020,0002990000000)    - 20.000,00 Kč

Armáda spásy v České republice, z. s.
(4374,5222,000000000,0020,0000153000000))   + 20.000,00 Kč

476/12/ZM/20 Dotace ostatní - Základní organizace Českého zahrádkářského svazu Osada 
Zahradní Opava - oplocení
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Ing. Lenka Grigarová

Hlasování: č. 82

Hlasování:
Pro: 31
Proti: 0
Zdrželo se: 4
Nehlasovalo: 2
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města
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1. bere na vědomí
žádost o finanční dotaci Základní organizace Českého zahrádkářského svazu Osada 
Zahradní Opava se sídlem Solná 161/1, Město, 746 01 Opava, IČ 72552361, na náklady 
související s opravou oplocení zahrádkářské osady Zahradní, ve výši 108.000,00 Kč

2. schvaluje
a) finanční dotaci Základní organizaci Českého zahrádkářského svazu Osada Zahradní 

Opava se sídlem Solná 161/1, Město, 746 01 Opava, IČ 72552361, na náklady 
související s opravou oplocení zahrádkářské osady Zahradní, ve výši 60.000,00 Kč

b) smlouvu o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu statutárního města Opavy 
MMOPP00CVGKJ, mezi statutárním městem Opava jako poskytovatelem dotace 
a Základní organizací Českého zahrádkářského svazu Osada Zahradní Opava, se 
sídlem Solná 161/1, Město, 746 01 Opava, IČ 72552361, zastoupenou Zbyňkem 
Kurkou, předsedou výboru a Markétou Račkovou, členkou výboru, na náklady 
související s opravou oplocení zahrádkářské osady Zahradní, ve výši 60.000,00 Kč

c) Změnu rozpisu rozpočtu č. ZRR/2020/018/Z
ve výdajích - odbor finanční a rozpočtový
Dotace ostatní
(6409,5901.000000000,0020,0002990000000)    - 60.000,00 Kč

ZO ČZS Osada Zahradní Opava
(3429,5222,000000000,0020,0000627000000)    + 60.000,00 Kč

477/12/ZM/20 Dotace ostatní - Domov Bílá Opava, příspěvková organizace - energie
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Ing. Lenka Grigarová

Hlasování: č. 83

Hlasování:
Pro: 33
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 4
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. bere na vědomí
žádost o finanční dotaci Domova Bílá Opava, příspěvková organizace se sídlem 
Rybářská 545/27, Předměstí, 746 01 Opava, IČ 00016772, na částečné pokrytí nákladů 
na energie, ve výši 250.000,00 Kč

2. schvaluje
a) finanční dotaci Domovu Bílá Opava, příspěvková organizace se sídlem 

Rybářská 545/27, Předměstí, 746 01 Opava, IČ 00016772, na částečné pokrytí 
nákladů na energie, ve výši 200.000,00 Kč

b) smlouvu o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu statutárního města Opavy 
MMOPP00CVGED, mezi statutárním městem Opava jako poskytovatelem dotace 
a Domovem Bílá Opava, příspěvkovou organizací.  se sídlem Rybářská 545/27, 
Předměstí, 746 01 Opava, IČ 00016772, zastoupeným Mgr. Michalem Jiráskou, 
ředitelem, na částečné pokrytí nákladů na energie, ve výši 200.000,00 Kč

c) Rozpočtové opatření č. 2020/016/Z
ve výdajích - odbor sociálních věcí
Rezerva - dotace sociální služby
(6409,5901,00000000,0040,0000000230000)    - 200.000,00 Kč

ve výdajích - odbor finanční a rozpočtový
Dotace ostatní
(6409,5901.00000000,0020,0002990000000)    + 200.000,00 Kč

Dotace ostatní
(6409,5901.00000000,0020,0002990000000)    - 200.000,00 Kč

Domov Bílá Opava, příspěvková organizace
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(4350,5339,00000000,0020,0000180000000)    + 200.000,00 Kč

478/12/ZM/20 Slezská univerzita v Opavě - prodloužení použití dotace
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Ing. Lenka Grigarová

Hlasování: č. 84

Hlasování:
Pro: 32
Proti: 0
Zdrželo se: 2
Nehlasovalo: 3
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. bere na vědomí
žádost Slezské univerzity v Opavě se sídlem Na Rybníčku 626/1, Předměstí, 
746 01 Opava, IČ 47813059, o prodloužení termínu použití finančních prostředků

2. schvaluje
a) prodloužení termínu použití finančních prostředků dle žádosti Slezské univerzity 

v Opavě se sídlem Na Rybníčku 626/1, Předměstí, 746 01 Opava, IČ 47813059
b) dodatek č. 1 MMOPP00CVGIT ke smlouvě, MMOPP00CW4LD ze dne 24.02.2020 

mezi statutárním městem Opava jako poskytovatelem dotace a Slezskou univerzitou 
v Opavě se sídlem Na Rybníčku 626/1, Předměstí, 746 01 Opava, IČ 47813059, 
zastoupenou .doc.Ing. Pavlem Tulejou, PhD., rektorem, o prodloužení termínu použití 
finančních prostředků

479/12/ZM/20 Rozpočtová opatření 2020 - úpravy v souvislosti s COVID - 19
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Ing. Lenka Grigarová

Ing. Grigarová předala slovo Bc. Hlávková

Bc. Hlávková vysvětlila stručně záležitost jak v souvislosti příjmů, tak výdajů

Ing. Navrátil dovysvětlil záležitost a přípravu rozpočtu.

Ing. Stanjura: Pochopil, že se krátí jak příjmy, tak výdaje a týká se to roku 2020. Tázal se na MDPO.

Ing. Grigarová: Město a MDPO je vázáno smlouvou o dopravní obslužnosti. To, co má město hradit se však 
ukáže až po ukončení roku. Určitou dobu se jezdilo i zdarma.

Diskuse (Ing. Stanjura, Ing. Grigarová)

Ing. Stanjura: tázal se na snížení částky na mzdové výdaje

Ing. Navrátil: vysvětlil záležitost - dotace z kraje, úspora v rámci nemocenský, snížení částek určených na 
odměny apod.

Ing. Stanjura: tázal se, proč nejsou uvedeny úspory u sportovních organizací

Ing. Grigarová: sportovní organizace mají výpadky v příjmech, školy nemají výpadky v příjmech, mají snížené 
výdaje

Ing. Navrátil: doplnil informaci k MDPO, kdy pravděpodobně nebude požadavek na dofinancování ztráty, ke 
sportovním organizacím - počkáme na ukončení roku a zda se vrátí příjmy na vstupném

Ing. Stanjura: tázal se na propad v příjmech, tázal se, zda se bude se všemi kluby jednat

Ing. Navrátil: na přípravě rozpočtu bude pracovat s celým politickým spektrem, prozatím se u všeho jedná o 
odhady

Ing. Stanjura: tázal se na formu vyjednávání
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Ing. Navrátil: asi vyzve kluby o určení zástupce a v září bude zaslán podklad ke směrným číslům a následně 
se můžeme bavit, jak ten rozpočet může vypadat

Bc. Brňáková: Požádala o zaslání směrná čísla, která byla zaslána organizacím a také genezi toho, jak byla 
vypočtena či stanovena.

Ing. Navrátil: pošle to, spíš by ale počkal na ustavení zástupců do pracovní skupiny, hovořil o tvorbě směrných 
čísel, požádal kluby o návrh úspor, od Pirátu například návrh úspor nedostal, proto to musel připravit v rámci 
užšího týmu (část FV a FARO), směrná čísla nejsou dogma, organizace obdrží informaci o úspoře a má říci, 
co to pro ně znamená v provoze

Hlasování o návrhu: č. 85

Hlasování:
Pro: 27
Proti: 0
Zdrželo se: 3
Nehlasovalo: 7
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. schvaluje
Rozpočtové opatření č. 2020/017/Z

v příjmech - odbor finanční a rozpočtový

neinvestiční transfery z všeobecné pokladní 
správy státního rozpočtu - jednorázový 
příspěvek obcím - zmírnění dopadů opatření 
v souvislosti s výskytem koronaviru SARS Cov-2
MD 231 0000

(0000,4111,000098024,0020,0000000000000) + 70.562.500,00 Kč

v příjmech - podrobný rozpis viz příloha č. 1, která je nedílnou součástí usnesení
MD 231 XXXX

(xxxx,xxxx,xxxxxxxxx,xxxx,xxxxxxxxxxxxx) - 65.479.300,00 Kč

ve výdajích - podrobný rozpis viz příloha č. 1, která je nedílnou součástí usnesení
(xxxx,xxxx,xxxxxxxxx,xxxx,xxxxxxxxxxxxx) - 33.637.000,00 Kč

ve financování - odbor finanční a rozpočtový
tvorba fondu rezerv a rozvoje
D 236 0200

(0000,8115,000000110,0020,0000000000000) + 38.720.200,00 Kč

480/12/ZM/20 Hokejový klub Opava s.r.o. - Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace 
z rozpočtu statutárního města Opavy
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Ing. Lenka Grigarová

Ing. Navrátil: toto bylo schváleno v březnu při rozdělení zůstatku, zapomněla se připravit smlouva, tímto se to 
napravuje

Hlasování: č. 86

Hlasování:
Pro: 29
Proti: 0
Zdrželo se: 4
Nehlasovalo: 4
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města
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1. schvaluje
dodatek č. 1 MMOPP00CVGF8 ke smlouvě, MMOPP00CW4N3 ze dne 21.01.2020 mezi 
statutárním městem Opava jako poskytovatelem dotace a Hokejovým klubem Opava 
s.r.o. IČ 04618751, zastoupeným Mgr. Daliborem Bártou, jednatelem, na navýšení 
dotace (muži) o částku ve výši 600.000,00 Kč

481/12/ZM/20 Zpráva o činnosti orgánů města (rada města, výbory zastupitelstva)
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková

Hlasování: č. 87

Hlasování:
Pro: 32
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 5
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. bere na vědomí
a) činnost Rady statutárního města Opavy za období od 11. 06. 2020 do 26. 08. 2020
b) činnost Finančního výboru Zastupitelstva statutárního města Opavy a činnost 

Kontrolního výboru Zastupitelstva statutárního města Opavy od 19. 06. 2020 
do 04. 09. 2020

482/12/ZM/20 Zpráva o kontrole plnění přijatých usnesení ZMO
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Zahradníková

Hlasování: č. 88

Hlasování:
Pro: 30
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 7
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. bere na vědomí
zprávu o kontrole přijatých usnesení Zastupitelstva statutárního města Opavy

483/12/ZM/20 Informace o došlých písemnostech adresovaných zastupitelstvu města
písemně předkládá JUDr. Tomáš Elis
zpracoval Renata Zahradníková

Hlasování: č. 89

Hlasování:
Pro: 32
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 5
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. bere na vědomí
informace o došlých písemnostech adresovaných zastupitelstvu města do 10. 06. 2020

2. bere na vědomí
informaci od paní Květoslavy Peštové, r. 1950, bytem Rolnická 25, 747 05 Opava 5, 
o vzdání se funkce přísedící u Okresního soudu v Opavě v souladu s § 98 zákona 
č. 6/2002 Sb., o soudcích a soudech, v platném znění
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484/12/ZM/20 Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva města
písemně předkládá JUDr. Tomáš Elis
zpracoval Renata Zahradníková

Mgr. Halátek: Citoval článek v Hlásce - úspěšnost při získávání dotací - požádal o seznam za poslední 2 
roky /schválené i neschválené/, zároveň i 47 veřejných zakázek

Ing. Navrátil: Bude zasláno, je připraven kompletní materiál.

Ing. Juříček: Uvedl, že je dnes zklamaný, ačkoliv padají pádné argumenty, tak to koalice shodí ze stolu. 
Hovořil o různých nabídkách. Doporučoval u Dukelských kasárnách soutěžní dialog. Hovořil o úvěru.
Hovořil o stavbě další části obchvatu, která začne v nejbližší době. Hovořil o nálezu archeologického ústavu 
v místě stavby, podařilo se mu zkrátit smlouvu a předání staveniště dříve, než na konci roku.

Ing. Navrátil: Hovořil o problematice křižovatky u Mondelézu, bude nutno pořešit veřejné osvětlení z důvodu 
zajištění světelnosti na kruhové křižovatce

p. Čech: na ulici Pekařská je prodejna s kebabem, činnost je povolená do 3 hodin do rána, přijíždějící vozidla 
ruší nájemníky v bytech poblíž prodejny. Žádá o sjednání nápravy

Tázal se na jednání s Dr. Válkovou - zřízení německé školy.

Ing. Navrátil: hovořili spolu o jiných tématech, je rodačka z okolí, školu spolu neřešili

Ing. Stanjura: hovořil o smlouvě mezi Metrostavem, státem a městem ohledně revitalizace Stříbrného jezera, 
město hradí zejména lávku, tázal se, zda se na lávce bude vybírat mýtné či se někomu pronajme?
Tázal se z důvodu režimu DPH, je rozdíl mezi opravou mostu a výstavbou lávky? Domnívá se, že je to totožné 
z pohledu města. Tudíž by měl být u obojího totožný režim DPH. Toto tak není. Tázal se, proč?

Ing. Grigarová: Není na toto připravena, zkusí jen vysvětlit - je zde režim přenesená daňová povinnost, neboť 
je zde vybudována kanalizace, která bude sloužit restauraci. Proto ten rozdíl.

Diskuse (Ing. Grigarová, Ing. Stanjura).

Ing. Stanjura: Požádal o informaci, zda se v rozpočtu počítá s DPH či bez DPH.

Ing. Arch. Zelinka: Vystoupil na základě podnětu občanů ze sídliště 17. listopadu  - provádí se zde revitalizace 
sídliště, nově provedené chodníky podél komunikace 17. listopadu jsou provedeny výše než stávající 
přístupové chodníky, které vedou přímo k domům. Výškový rozdíl je vyřešen nevhodným způsobem pomocí 
položené dlaždice (výškový rozdíl cca 10 cm, nevhodný sklon pro imobilní občany). Požádal o vysvětlení 
tohoto řešení a tázal se, zda není možno toto upravit v rámci dané akce tak, aby bylo omezeno riziko úrazu, 
nebo zda si toto musí upravit vlastníci domů. Jedná se o přechod mezi veřejnou komunikací, toto by mělo být 
řešeno (i když třeba provizorně) tak, aby to bylo bezpečné.

Ing. Navrátil: Požádal o zaslání fotografií, bude zjištěno, co s tímto problémem jde udělat.

Hlasování: č. 90

Hlasování:
Pro: 33
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 4
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. bere na vědomí
dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva města z 11. zasedání zastupitelstva 
města konaného dne 22. 06. 2020

485/12/ZM/20 Informace o aquacentru v Opavě
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Žídková

Ing. arch. Stanjura promítl odevzdaný koncept. Nyní je 8 týdnů na připomínkování konceptu. Hovořil o snaze 
zařadit tento projekt jako pilotní projekt v rámci typových objektů pro pasivní standard, kdy by bylo možno 
získat dotaci na daná energeticky úsporná opatření.
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Jsou navrženy tři varianty - musí se vybrat, podle ceny a rozsahu.

Ing. Arch. Zelinka: poděkoval za prezentaci, měl obavu u dodržení termínu. Má problém s administrativním 
vedení zakázky. Připomenul, že když žádal o informaci, zda je plněno vše v termínu, tak bylo uvedeno, že 
nebyla první část požadována k fakturaci. U další části se ale píše, že bylo převzato. Pozastavil se nad 
způsobem práce, výsledek vypadá dobře, vrátil se ke smlouvě. Výsledkem by mělo být vypracované zadání, 
které musí být projednáno s vedením a s dotčenými subjekty. Domnívá se, že zadání nepřináší nic zásadního, 
koncept vypadá dobře, ale jsou představeny tři varianty s rozdílným rozsahem a tudíž i cenou. Vyjádřil se 
k zadání a ke konceptu, k materiálům a technologiím.

Požádal o umožnění dát ke konceptu připomínky v určitém termínu, aby se to mohlo schválit k dalšímu 
projektování.

Ing. Navrátil: Připomenul, že v projektovém týmu má opozice zástupce

Ing. Veselý: tázal se, kolikrát se tým sešel letos

Ing. arch. Stanjura: jednou

Ing. Veselý: jednou a za opozici je tam pan Pešat

Diskuse ohledně potápěčů v Opavě (Ing. arch. Stanjura, Ing. Veselý)

Ing. Veselý: požádal o doručení koncepce všem klubům, upozornil, že dnes vůbec nebyla prezentace dané 
koncepce připravena, žádá, aby zastupitelé dostávali podklady

Ing. Navrátil: Souhlasí, udělá se schůzka se všemi zastupiteli a bude prezentace a budou připomínky k dané 
koncepci. Bere si za své, že budou zastupitelům dávány průběžné zprávy do materiálu.
Hovořil o možnosti dotace ze SFŽP, jednalo by se o pilotní projekt, kde je možná dotace až 50 mil. Kč. Nyní 
se chystá energetická studie k této věci a uvidíme, zda budeme moci žádat o danou dotaci.

Hlasování: č. 91

Hlasování:
Pro: 31
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Nehlasovalo: 6
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo města

1. bere na vědomí
informaci o přípravě aquacentra v Opavě

486/12/ZM/20 Externí právní služby
písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil
zpracoval Renata Žídková

Ing. Stanjura: Hovořil o informacích, které získal ve věci externích právních služeb.

Hovořil o období a o ceně za právní služby. Drtivá většina právních služeb se týká SFC a HKO. Hovořil o 
výjimkách dle zákona o veřejných zakázkách. Nechápe tuto výjimku u AK Hulva, bylo možno získat lepší cenu 
od AK v okolí.

Hovořil o rozsahu u právních služeb u AGM, některé záležitosti jsou dle něj zbytečně řešené tímto způsobem.

Navrhuje usnesení:
ZMO z důvodu úsporných opatření vyplývajících ze situace kolem COVID-19 doporučuje RMO ukončit 
poskytování právních služeb na základě smlouvy s AGM Partners (JUDr. Gundel)

Vysvětlil záležitost, domnívá se, že zde může být problém s veřejnou podporou vůči SFC, neboť zde město 
platí služby ve značném rozsahu, které jsou určené SFC. Konzultoval toto i s ÚOHS.

Ing. Navrátil: K dané záležitosti již napsal vysvětlení všem zastupitelům. Uvedl, že bez právních služeb není 
možno nic zásadního udělat. Hovořil o vyhraných soudních sporech, kdy se nám náklady vrací.
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Název organizace Název služby Dofinancování v r. 2019 Celkové náklady na projekt 
v r. 2020

Původně požadovaná 
výše dotace ze SMO na r. 

2020

Přiznaná dotace ze SMO 
na r. 2020

Rozdíl (požadovaná - 
přiznaná)

Žádost o dofinancování v 
r. 2020

Návrh Komise Rady SMO 
pro KP   (v Kč)

Návrh RADY SMO   (v 
Kč)

Návrh 
ZASTUPITELSTVA SMO  

(v Kč)

Nízkoprahové 
denní centrum

nežádali 1 885 000,00 Kč 429 000,00 Kč 400 000,00 Kč 29 000,00 Kč 35 000,00 Kč 17 500,00 Kč 17 500,00 Kč 0,00 Kč

Noclehárna 
pro muže nežádali 2 602 000,00 Kč 545 000,00 Kč 270 000,00 Kč 275 000,00 Kč 68 000,00 Kč 34 000,00 Kč 34 000,00 Kč 0,00 Kč

CELKEM 103 000,00 Kč 51 500,00 Kč 51 500,00 Kč 0,00 Kč

Charitní 
pečovatelská 
služba

350 000,00 Kč 10 569 904,00 Kč 1 580 000,00 Kč 1 354 500,00 Kč 225 500,00 Kč 225 500,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč

Dům sv. Cyrila 
a Metoděje pro 
zrakově 
postižené - 
CHB

nežádali 6 169 000,00 Kč 680 000,00 Kč 514 500,00 Kč 165 500,00 Kč 165 500,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč

Krizová pomoc 
Naděje

0,00 Kč 1 850 379,00 Kč 510 000,00 Kč 305 000,00 Kč 205 000,00 Kč 205 000,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč

Občanská 
poradna 0,00 Kč 2 355 096,00 Kč 520 000,00 Kč 250 000,00 Kč 270 000,00 Kč 270 000,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč

Mobilní 
hospicová 
jednotka 
Pokojný 
přístav

150 000,00 Kč 4 832 046,00 Kč 1 500 000,00 Kč 1 165 500,00 Kč 334 500,00 Kč 334 500,00 Kč 167 250,00 Kč 167 250,00 Kč 0,00 Kč

CELKEM 1 200 500,00 Kč 167 250,00 Kč 167 250,00 Kč 0,00 Kč

3 KAFIRA, o.p.s. Sociální 
rehabilitace 75 000,00 Kč 3 056 074,00 Kč 430 000,00 Kč 0,00 Kč 430 000,00 Kč 50 000,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč

CELKEM 50 000,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč

Domov pro 
seniory Vila 
Vančurova 
o.p.s.

248 478,00 Kč 19 547 300,00 Kč 1 650 000,00 Kč 1 311 000,00 Kč 339 000,00 Kč 500 413,00 Kč 167 037,00 Kč 167 037,00 Kč 0,00 Kč

Domov se 
zvláštním 
režimem Vila 
Vančurova 
o.p.s.

129 315,00 Kč 5 175 000,00 Kč 633 000,00 Kč 578 100,00 Kč 54 900,00 Kč 54 900,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč

Odlehčovací 
služba Vila 
Vančurova 
o.p.s.

37 306,00 Kč 1 053 140,00 Kč 205 000,00 Kč 186 200,00 Kč 18 800,00 Kč 18 800,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč 0,00 Kč

CELKEM 574 113,00 Kč 167 037,00 Kč 167 037,00 Kč 0,00 Kč

 CELKEM 1 927 613,00 Kč 385 787,00 Kč 385 787,00 Kč 0,00 Kč

Charita Opava                          

Dofinancování sociálních a souvisejících služeb z rozpočtu SMO na rok 2020                                                                                                                                                                                                                           příloha k usn.č. 467/12/ZM/20 bod 1

2

Vila Vančurova o.p.s.                          4

Armáda spásy v ČR, z.s.1



Statutární město Opava

Příloha č. 1 - podklad pro rozpočtové opatření - úpravy COVID 19 (nedílná součást usnesení)

TEXT (popis za co se příjem 

uskuteční)
ODPA POL UZ ORJ ORG

návrh na úpravu 
rozpočtu - 

PŘÍJMY

TEXT (popis za co se výdaj 
uskuteční)

ODPA POL UZ ORJ ORG
návrh na úpravu 

rozpočtu - 

VÝDAJE

ODBOR: Finanční a rozpočtový ODBOR: Finanční a rozpočtový

podíl závislá činnost 0000 1111 0020 0009986000000 -3 000 000,00 úroky úvěr KB 460 mil. 3639 5141 0020 0009963000000 -3 500 000,00
0000 1111 0020 0009987000000 -27 000 000,00 úroky úvěr ČSOB 280 mil. 3639 5141 0020 0009968000000 -700 000,00

podíl srážková daň 0000 1113 0020 0000000000000 -2 000 000 Dukelské kasárny - DPH odvod 6399 5362 0020 0001112000000 8 820 000,00
podíl daň z příjmu PO 0000 1121 0020 0000000000000 -20 000 000,00
podíl DPH 0000 1211 0020 0000000000000 -20 000 000,00
poplatek z pobytu 0000 1342 0020 0009471000000 -500 000,00
daň z hazardních her 0000 1385 0020 0009822000000 -5 000 000,00

CELKEM: -77 500 000,00 CELKEM: 4 620 000,00

ODBOR: školství ODBOR: školství

MŠ Riegrova 3111 5331 0030 0001000000004 -162 000,00
MŠ E. Beneše 3111 5331 0030 0001000000008 -66 000,00
MŠ Šrámkova 3111 5331 0030 0001000000009 -124 600,00
MŠ 17. listopadu 3111 5331 0030 0001000000012 -81 800,00
MŠ Na Pastvisku 3111 5331 0030 0001000000013 -40 600,00
MŠ Krnovská 3111 5331 0030 0001000000015 -112 500,00
MŠ Havlíčkova 3111 5331 0030 0001000000016 -124 900,00
MŠ Mnišská 3111 5331 0030 0001000000017 -84 500,00
ZŠ B. Němcové 3113 5331 0030 0001000000018 -335 800,00
ZŠ Engišova 3113 5331 0030 0001000000019 -224 900,00
ZŠ Mařádkova 3113 5331 0030 0001000000020 -611 000,00
ZŠ Otická 3113 5331 0030 0001000000022 -548 100,00
ZŠ E.Beneše 3113 5331 0030 0001000000024 -114 600,00
ZŠ Vrchní 3113 5331 0030 0001000000025 -219 300,00
ZŠ Riegrova 3113 5331 0030 0001000000030 -579 000,00
ZŠ Kylešovice 3113 5331 0030 0001000000031 -607 800,00
ZŠ Šrámkova 3113 5331 0030 0001000000032 -500 800,00
protidrogová činnost služby 3541 5169 0030 0001011000000 -18 600,00
neinvestiční půjčené prostředky 3113 5651 0030 0001051000000 -582 700,00
EVVO služby 3792 5169 0030 0001076000000 -137 900,00
EVVO pohoštění 3792 5175 0030 0001076000000 -10 000,00
BESIP služby 2223 5169 0030 0001078000000 -24 100,00
Den učitelů služby 3119 5169 0030 0002500000000 -10 000,00
                   pohoštění 3119 5175 0030 0002500000000 -15 000,00
tělovýchovné akce rezerva 3419 5901 0030 0002502000000 -39 000,00
akce odboru služby 3119 5169 0030 0002504000000 -148 000,00
vědomostní a dovedností soutěže věcné dary 3113 5194 0030 0002995000000 -12 300,00

CELKEM: 0,00 CELKEM: -5 535 800,00

ODBOR: sociálních věcí ODBOR: sociálních věcí

Seniorcentrum 4350 5331 0040 0001000000036 -750 000,00

PŘÍJMY VÝDAJE

Zpracovatel: Hlávková, Zapletalová, Kostrhounová, Hudečková ve spolupráci s odbory MMO 1

ZidkovaR
Text napsaný psacím strojem

ZidkovaR
Text napsaný psacím strojem

ZidkovaR
Text napsaný psacím strojem
příloha k usn.č. 479/12/ZM/20/1



Statutární město Opava

TEXT (popis za co se příjem 

uskuteční)
ODPA POL UZ ORJ ORG

návrh na úpravu 
rozpočtu - 

PŘÍJMY

TEXT (popis za co se výdaj 
uskuteční)

ODPA POL UZ ORJ ORG
návrh na úpravu 

rozpočtu - 

VÝDAJE

sociální služby služby 4359 5169 0040 0000000000000 -20 000,00
činnost v péči o rodinu služby 4339 5169 0040 0001026000000 -35 000,00
komunitní plánování konz. a por.činnost 4349 5166 0040 0001027000000 -220 000,00
program iniciace projeků služby 4349 5169 0040 0001054000000 -25 000,00
výkon sociální práce materiál 6171 5139 0040 0002422000000 -35 000,00

CELKEM: 0,00 CELKEM: -1 085 000,00

ODBOR: majetku města ODBOR: majetku města

Oddělení:samostatné pracoviště Oddělení:samostatné pracoviště

pronájem liniové stavby 2321 2132 0050 0009339000000 -682 100,00 podlimitní věcná břemena 3639 5122 0050 0000000000000 -39 000,00
KD Rybníček pronájem movitých věcí 3639 2133 0050 0009180000000 -1 000,00 nadlimitní věcná břremena 3639 6142 0050 0000000000000 -65 000,00
Obecní dům pronájem movitých věcí 3639 2133 0050 0009181000000 -5 000,00 náhrady škod 6320 5811 0050 0000000000000 -10 400,00
Dům umění pronájem movitých věcí 3639 2133 0050 0009182000000 -1 000,00
KD Rybníček pronájem gastro 3639 2133 0050 0009190000000 -2 000,00
Obecní dům pronájem gastro 3639 2133 0050 0009192000000 -1 000,00
pronájem movitých věcí 3639 2133 0050 0009338000000 -6 200,00

-698 300,00 -114 400,00

ODBOR: majetku města ODBOR: majetku města

Oddělení: správy a evidence budov Oddělení: správy a evidence budov

pronájmy budov 3613 2132 0051 0009047000000 -225 000,00 opravy hrobek významných osobností 3326 5171 0051 0000000000000 -52 000,00
KD Ryníček nájemné 3392 2132 0051 0009160000000 -32 700,00 nebytové hospodářství opravy 3613 5171 0051 0000000000000 -400 000,00
Obecní dům pronájem 3319 2132 0051 0009161000000 -20 800,00 činnost místní správy opravy 6171 5171 0051 0000000000000 -1 122 200,00
Dům umění restaurace pronájem 3322 2132 0051 0009162000000 -6 800,00 Hala investice 3412 6121 0051 0001006760000 -1 970 900,00
HALA nájemné 3412 2132 0051 0009171000000 -21 000,00 správa majetku byty a nebyty 3612 6121 0051 0001035000000 -1 900 000,00
HALA pronájem movitých věcí 3412 2133 0051 0009186000000 -4 700,00 Dukelská kasárna služby 3613 5169 0051 0001069000000 -40 000,00

                             opravy 3613 5171 0051 0001069000000 -20 000,00
úklid veřejných prostranství služby 3639 5169 0051 0002520000000 -30 000,00
inzerce, plakátování 3639 5169 0051 0002544000000 -20 000,00
hřiště Kylešovice služby 3412 5169 0051 0007606770000 -300 000,00

CELKEM: -311 000,00 CELKEM: -5 855 100,00

ODBOR: majetku města ODBOR: majetku města

Oddělení: správy a evidence pozemků Oddělení: správy a evidence pozemků

Dukelské kasárny 3639 3111 0052 0009007000000 15 820 000,00

CELKEM: 15 820 000,00 CELKEM: 0,00

ODBOR: samostat. pracoviště architekta ODBOR: samostat. pracoviště architekta

plán městské udržitelné mobility DNHM 3636 6119 0080 0002570000000 -1 075 500,00

CELKEM: 0,00 CELKEM: -1 075 500,00

ODBOR: ODBOR: 
Oddělení: památkové péče Oddělení: památkové péče

památková péče služby 3322 5169 0082 0000000000000 -40 000,00

Zpracovatel: Hlávková, Zapletalová, Kostrhounová, Hudečková ve spolupráci s odbory MMO 2



Statutární město Opava

TEXT (popis za co se příjem 

uskuteční)
ODPA POL UZ ORJ ORG

návrh na úpravu 
rozpočtu - 

PŘÍJMY

TEXT (popis za co se výdaj 
uskuteční)

ODPA POL UZ ORJ ORG
návrh na úpravu 

rozpočtu - 

VÝDAJE

CELKEM: 0,00 CELKEM: -40 000,00

ODBOR: vnitřních věcí ODBOR: vnitřních věcí

správní poplatky - cestovní doklady 0000 1361 000000000 0090 0009267000000 -1 200 000,00 poštovní služby 6171 5161 0090 0000000000000 -300 000,00
nákup služeb 6171 5169 0090 0000000000000 -80 000,00
vítání občánků věcné dary 3399 5194 0090 0002510000000 -40 000,00

CELKEM: -1 200 000,00 CELKEM: -420 000,00

ODBOR: Kancelář primátora ODBOR: Kancelář primátora

Oddělení: samostatné pracoviště Oddělení: samostatné pracoviště

Inzerce, propagace 3349 2111 000000000 0120 0009219000000 -300 000,00 Vánoční trhy služby 3399 5169 0120 0001043230000 -230 000,00
inzerce, propagace 3399 2111 000000000 0120 00092190000000 -50 000,00 zahraniční vztahy služby 2191 5169 0120 0001052000000 -207 000,00
prodej knih, CD, DVD v TIC 2143 2112 000000000 0120 0009378000000 -50 000,00                               cestovné 2191 5173 0120 0001052000000 -100 000,00
příjmy z pronájmu na akcích města faturace 3399 2139 000000000 0120 0009415000000 -80 000,00                               pohoštění 2191 5175 0120 0001052000000 -80 000,00
příjmy z pronájmu na akcích města hotovost 3399 2139 000000000 0120 0009416000000 -20 000,00 akce města materiál 3399 5139 0120 0001056230000 -10 000,00

                   služby 3399 5169 0120 0001056230000 -930 000,00
                   pohoštění 3399 5175 0120 0001056230000 -20 000,00
měsíčník Hláska materiál 3349 5139 0120 0001057000000 -100 000,00

CELKEM: -500 000,00 CELKEM: -1 677 000,00

ODBOR: kancelář primátora ODBOR: kancelář primátora

oddělení: kultury oddělení: kultury

příjmy z kulturních akcí - fakturace 3399 2111 000000000 0121 0009358000000 -130 000,00 Slezské divadlo 3311 5331 0121 0001000000034 -4 000 000,00
Knihovna Petra Bezruče 3314 5331 0121 0001000000035 -200 000,00
Opavská kulturní organizace 3319 5331 0121 0001000000038 -1 286 000,00
Další břehy OOV 3319 5021 0121 0001066230000 -10 000,00
                  odměny za užití duš. vlastnictví 3319 5041 0121 0001066230000 -10 000,00
                  materiál 3319 5139 0121 0001066230000 -25 000,00
                  nájemné 3319 5164 0121 0001066230000 -30 000,00
                  služby 3319 5169 0121 0001066230000 -332 800,00
                  pohoštění 3319 5175 0121 0001066230000 -17 200,00
                  věcné dary 3319 5194 0121 0001066230000 -5 000,00

CELKEM: -130 000,00 CELKEM: -5 916 000,00

ODBOR: životního prostředí ODBOR: životního prostředí

DŽIVIPEN 3745 5169 0130 0002520000000 -80 000,00 

CELKEM: 0,00 CELKEM: -80 000,00

ODBOR: rozvoje města a strategického plánování ODBOR: rozvoje města a strategického plánování

koncept chytřejšího města dopravní prostř. 6171 6123 0140 0001118000000 -753 300,00

CELKEM: 0,00 CELKEM: -753 300,00

ODBOR: informatiky ODBOR: informatiky
výpočetní technika DDHM 6171 5137 0170 0002528000000 -45 000,00
datové schránky zpracování dat 6171 5168 0170 0002547000000 -50 000,00

CELKEM: 0,00 CELKEM: -95 000,00

Zpracovatel: Hlávková, Zapletalová, Kostrhounová, Hudečková ve spolupráci s odbory MMO 3



Statutární město Opava

TEXT (popis za co se příjem 

uskuteční)
ODPA POL UZ ORJ ORG

návrh na úpravu 
rozpočtu - 

PŘÍJMY

TEXT (popis za co se výdaj 
uskuteční)

ODPA POL UZ ORJ ORG
návrh na úpravu 

rozpočtu - 

VÝDAJE

ODBOR: právní a organizační ODBOR: právní a organizační

konzultační, právní a poradenské služby 6171 5166 0180 0002525000000 -130 000,00

CELKEM: 0,00 CELKEM: -130 000,00

ODBOR: kancelář tajemníka ODBOR: kancelář tajemníka

Oddělení: hospodářská správa Oddělení: hospodářská správa

výdaje zastupitelé knihy, tisk 6112 5136 0191 0000000000000 -10 000,00
                             DHDM 6112 5137 0191 0000000000000 -60 000,00
                             služby elektr.komunikací 6112 5162 0191 0000000000000 -20 000,00
výdaje MMO knihy, tisk 6171 5136 0191 0000000000000 -80 000,00
                     DHDM 6171 5137 0191 0000000000000 -120 000,00
                     služby 6171 5169 0191 0000000000000 -82 000,00
autoprovoz PHM zastupitelé 6112 5156 0191 0002512000000 -67 000,00
autoprovoz PHM MMO 6171 5156 0191 0002512000000 -250 000,00
autoprovoz dopravní prostředky MMO 6171 6123 0191 0002512000000 -400 000,00
kancelářské potřeby 6171 5139 0191 0002533000000 -150 000,00
cestovné zastupitelé 6112 5173 0191 0002555000000 -30 000,00

CELKEM: 0,00 CELKEM: -1 269 000,00

Oddělení personální a mzdové Oddělení personální a mzdové

odvody za neplnění povin.zaměstnávat postiž. 6171 5195 0192 0000000000000 -137 800,00
ošatné matrika nákupy 6171 5179 0192 0001092000000 -15 500,00
ošatné svatby nákupy 6171 5179 0192 0001093000000 -32 500,00
platy zaměstnanců 6171 5011 0192 0001096000000 -7 650 700,00
platy zaměstanců SP 6171 5031 0192 0001096000000 -1 897 300,00
platy zaměstnanců ZP 6171 5032 0192 0001096000000 -688 600,00

CELKEM: 0,00 CELKEM: -10 422 400,00

ODBOR: kancelář tajemníka ODBOR: kancelář tajemníka

Oddělení: havarijní a krizové řízení Oddělení: havarijní a krizové řízení

ochrana obyvatel DHDM 5212 5137 0193 0000000000000 -97 000,00
soutěž o cenu primátora služby 5519 5169 0193 0002519000000 -6 000,00
                                    pohoštění 5519 5175 0193 0002519000000 -30 000,00
                                    věcné dary 5519 5194 0193 0002519000000 -14 000,00
                                    rezerva 6409 5901 0193 0002519000000 -50 000,00
 JSDH zřizuje obec  DHDM 5512 5137 0193 0002530000000 -21 300,00
                            dopravní prostředky 5512 6123 0193 0002530000000 -70 200,00

CELKEM: 0,00 CELKEM: -288 500,00

ODBOR: majetku města ODBOR: majetku města 

Oddělení: Technické služby Opava Oddělení: Technické služby Opava

RHS - služby 3412 2111 0790 0009104000000 -800 000,00 sportoviště v majetku obce elektrika 3412 5154 0790 0001102000000 -200 000,00
RHS pronájem 3412 2132 0790 0009113000000 -160 000,00                                         služby 3412 5169 0790 0001102000000 -1 100 000,00

                                        opravy 3412 5171 0790 0001102000000 -200 000,00
zimní údržba komunikací služby 2212 5169 0790 0002535000000 -2 000 000,00

Zpracovatel: Hlávková, Zapletalová, Kostrhounová, Hudečková ve spolupráci s odbory MMO 4



Statutární město Opava

TEXT (popis za co se příjem 

uskuteční)
ODPA POL UZ ORJ ORG

návrh na úpravu 
rozpočtu - 

PŘÍJMY

TEXT (popis za co se výdaj 
uskuteční)

ODPA POL UZ ORJ ORG
návrh na úpravu 

rozpočtu - 

VÝDAJE

-960 000,00 -3 500 000,00

CELKEM -65 479 300,00 CELKEM -33 637 000,00

ODBOR: Finanční a rozpočtový ODBOR: Finanční a rozpočtový

jednorázový příspěvek MF 1.250,- 

/obyvatele 0000 4111 98024 0020 0000000000000 70 562 500,00 FINANCOVÁNÍ:

převod do FRR 0000 8115 110 0020 0000000000000 38 720 200,00

Zpracovatel: Hlávková, Zapletalová, Kostrhounová, Hudečková ve spolupráci s odbory MMO 5
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